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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 40. sjednice  Skupštine  Istarske  županije, održane 17. princa 2012. godine  
(ponedjeljak), u Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
     
  Sjednicu je u  17,   sati otvorio  DUNO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine  Istarske  
županije (IDS-SDP-ZELENI) koji  je sjednici i predsjedavao. . 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Poziva gospođu  Vesnu Ivančić, tajnicu  Skupštine  Istarske županije, da izvrši  
prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 

 
VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS Odsutna (O) 

2
2. 

 Furio Radin ( Odsutan) IDS – HNS  Odsutan Odsu 

3
3. 

Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4
4. 

 Dragan Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS  Od  18,02 sata 

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kličković IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan 

1
12. 

 Eda Klapčić IDS – HNS  Nakon prozivke 

1
13. 

 Serđo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 Serđo Rigo IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS   

1
17. 

Tamara Brussich IDS – HNS    
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OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS   

2
23. 

Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS   

2
26. 

 Marino Roce HDZ – HSS   

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 

2
28. 

 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS  

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan 

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
36. 

Damir Ivetić NEZAVISNI  

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan (O) 

4
40. 

Nenad  Čendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan 
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MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
IVAN JAKOVČIĆ, ŽUPAN Istarske županije 
VIVIANA BENUSSI, zamjenica župana Istarske županije 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
SLAVICA BENČIĆ - KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela za  financije i proračun Istarske  
županije, 
ALEN DOMIJANIĆ, pročelnik za gospodarstvo  Istarske  županije  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
BRANKO CURIĆ, pročelnik Upravnog odjela za turtizam i  trgovinu  Istarske  županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ,  
ORIANO  OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za  međunarodnu suradnju i europske 
integracije, 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj  Županijske uprave za ceste Istarske  županije.  
         

Izvršenom  prozivkom utvrđeno je  da je prisutno 32, a po dolasku Ede Klapčić nakon 
prozivke i Tedi  Chiavalona u 18,02 sata, 34 od  41 vijećnika, pa  Skupština može punovažno  
raspravljati i odlučivati. 

Prije smog početka  pozdravlja : 
- Župana Istarske  županije , Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu Župana Istarske  županije, gospođu Vivianu  Benussi, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- sve  resorne pročelnice i pročelnike , 
 - sve  rukovodioce županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- pravnih osoba, 
- i sve one koji će sudjelovati u radu i  pozdrav     
- predstavnicima medija.. 
U nastavku informira vijećnike  o anketi koju su dobili na stol, koja je napravljena na 

prijedlog Udruge županija, čiji je i  Istarska županija član, u suradnji s Ekonomskim institutom 
iz Zagreba. Sastoji se od pitanja kako bi se dobili odgovori  u primjeni ili promjenama javnih 
ovlasti na području Istarske  županije vezana za  lokalnu nadležnost. 

Moli vijećnike da još tokom   večeri  je ispune i predaju gospođi  Vesni Ivančić, tajnici 
Skupštine  Istarske  županije. Ako netko  neće uspjeti stići ili mu   se ne da u toku večeri je 
ispuniti, da je u roku od   dva, tri dana  ispune i dostavo  u Stručnu službu Istarske  županije 
u Pazin.. 

Za  sjednicu  vijećnici su dnevni  red dobili u prilogu s pozivom., pa otvara raspravu o  
dnevnom redu. 

Vijećnik IVO UCCIO  MILETIĆ, izražava žaljenje što u dnevni  red  sjednice  nije 
uvrštena Interpelacija  o decentralizaciji,  koju su podržali 12 vijećnika Županijske skupštine 
Istarske županije. Interpelacija je predana 28.011.2012. godine. Naglašava da mu je jasno 
da je rok od  15 dana da se Župan izjasni o  Interpelaciji, što  pada 18. prosinca, ali  zbog  
važnosti  teme o  decentralizaciji, o kojoj se vrlo često priča i naglašava  kao  važna tema, 
očekivao je  da će se naći vremena i volje da se ubrza za dan, dva, i da će se Interpelacija 
naći na dnevnom redu. Međutim, nije uvrštena u dnevni , pa  se toplo nadam da će  ići  na 
dnevni  red slijedeće sjednice Skupštine  Istarske  županije. 

Vijećnik DAMIR IVETIĆ, pita: zašto u dnevni red sjednice  nije uvrštena točka - 
Usvajanje  Skraćenog zapisnika sa 39. sjednice. 
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Predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava da je za izradu  skraćenog  zapisnika bilo  
prekratko vrijeme, te da će Skraćeni zapisnik  sa 39. sjenice  Skupštine  Istarske  županije  
biti  na dnevnom redu iduće sjednice  Skupštine Istarske županije. Također će  i Interpelacija 
o decentralizaciji biti na  narednoj sjednici Skupštine Istarske  županije. U toku  je procedura 
u  skladu sa  Poslovnikom, pa  će i tema koja  se odnosi na vodoopskrbu biti na dnevnom  
redu  Skupštine  Istarske  županije  u sjećanju ili početkom veljače 2013. godine.   
 Stavlja na glasanje predloženi  dnevni red, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština 
sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTV», za 40. sjenicu  Skupštine  Istarske  županije  
utvrdila slijedeći 

 
                                         DNEVNI   RED 

 
1. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
2.  

a) Proračun Istarske županije za 2013. godinu 
b) Odluka o izvršenju Proračuna za 2013. godinu 
c) Projekcija proračuna za 2013., 2014. i 2015. godinu 

3. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2013.godinu, 
4. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 

2013.godinu, 
5. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije – Regione Istriana za 

2013. godinu 
6. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih članova predstavničkog tijela iz proračuna Istarske županije za 
2013. godinu 

7. Prijedlog drugih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2012. godinu, 
8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana građenja i 

održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2013. godinu Županijske uprave za ceste, 
9. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva za 2012.godinu, 
10. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

srednjih škola i učeničkih domova za 2012. godinu, 
11. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 

materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola 
Istarske županije za 2012. godinu, 

12. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja srednjih škola i 
učeničkih domova Istarske županije za 2012. godinu, 

13. Prijedlog Odluke o Drugoj izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2012. godinu, 

14. Prijedlog Zaključka o djelomičnom udruživanju sredstava za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini u osnovnom i 
srednjem školstvu Istarske županije za 2012. godinu, 

15. Zaključak o davanju suglasnosti na Prijedlog trećih izmjena i dopuna Financijskog 
plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2012. godinu Županijske 
uprave za ceste Istarske županije 

16. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Opće bolnice 
Pula 

17. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Pula 
o usklađivanju djelatnosti 

18. Prijedlog Izmjena i dopuna raspodjele sredstava za sufinanciranje Prioriteta po Planu 
za zdravlje Istarske županije  

19. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 
Istarske županije za 2013. godinu i raspodjele sredstava za realizaciju aktivnosti 
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20.  
a) Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Istarske županije 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova Savjeta za socijalnu 

skrb Istarske županije 
21. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesija na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja morskih plaža 
22. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o kakvoći mora na morskim plažama u 

Istarskoj županiji 
23.  

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar, 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole-Scuola elementare Milana Šorga 
Oprtalj-Portole, 

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Fažana, 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina Medulin, 

e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole „Vazmoslav Gržalja“ Buzet, 

f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Goran Kovačić Čepić, 

g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan, 

h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vitomir Širola-Pajo Nedešćina, 

i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića – Raša, 

j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Divšići, 

k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Vodnjan-Scuola elementare Dignano, 

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Marčana, 

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare 
Italiana, Novigrad – Cittanova, 

n) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole –Scuola elementare 
Italiana „Edmondo De Amicis“ Buje Buie, 

o) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Mate Balote Buje, 

p) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Gortana Žminj, 

q) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora – Krnica, 

r) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jure Filipovića Barban, 

s) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Joakima Rakovca Sveti Lovreč 
Pazenatički, 

t) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Vladimira Nazora Vrsar, 

u) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Tar-Vabriga – Scuola elementare Torre – Abrega, 
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v) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole – Scuola elementare Rivarela Novigrad, 

w) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan 

24.  
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula, 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile 
Pazin, 

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Gimnazije Pula, 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića  - Ronjgova 
Pula, 

e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje, 

f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Industrijsko-obrtničke škole Pula, 

g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Medicinske škole Pula, 

h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Buzet, 

i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin, 

j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote iz Poreča, 

k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole „Vladimir Gortan“- Scuola media 
superiore „Vladimir Gortan“  Buje, 

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Zvane Črnje Rovinj, 

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj - 
Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno, 

n) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Pula 

o) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula, 

p) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula, 

q) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola Media 
Superiore Italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie, 

r) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola Media 
Superiore Italiana Rovinj – Rovigno, 

s) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Tehničke škole Pula, 

t) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – 
Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pola, 

u) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 
Poreč, 
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v) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula, 

25.  
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Učeničkog odbora Učeničkog doma 

Pula 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Učeničkog odbora Učeničkog doma 

Pula 
26.  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Gimnazije i strukovne 
škole Jurja Dobrile Pazin 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Gimnazije i strukovne 
škole Jurja Dobrile Pazin 

27.  
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora OŠ Vazmoslava 

Gržalje Buzet, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Školskog odbora OŠ Vazmoslava 

Gržalje Buzet 
28. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnice Istarske županije za predsjednicu 

Upravnog vijeća Istarskih ljekarni 
29. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne 

osobe Novigrad 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1) Domande dei consiglieri, proposte, informazioni, 
2)  

a. Bilancio della Regione Istriana per l'anno 2013 
b. Delibera sull'attuazione del Bilancio per il 2013 
c. Proiezione del Bolancio per il 2013, 2014 e 2015 

3) Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nello sport della Regione Istriana per 
il 2013, 

4) Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura tecnica della Regione 
Istriana per il 2013, 

5) Proposta del Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura della Regione Istriana 
per il 2013, 

6) Proposta di Delibera sulla suddivisione dei mezzi per il finanziamento regolare dei 
partiti politici e dei membri indipendenti dell'organo rappresentativo dal bilancio della 
Regione Istriana per il 2013, 

7) Proposta delle seconde modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana 
per il 2012, 

8) Proposta della Conclusione sulla concessione del benestare al Programma del piano 
finanziario di costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali per il 2013 
dell'Autorità regionale per le strade, 

9) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e la modalità di finanziamento delle funzioni 
decentrate nelle scuole elementari per il 2012, 

10) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e la modalità di finanziamento delle funzioni 
decentrate nelle scuole medie superiori e nelle case dell'alunno per il 2012, 

11) Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'approvazione 
del Piano delle uscite per l'acquisto del materiale, dei pezzi di ricambio e dei servizi 
per la manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole elementari della 
Regione Istriana per il 2012, 

12) Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'approvazione 
del Piano delle uscite per l'acquisto del materiale, dei pezzi di ricambio e dei servizi 
per la manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole medie superiori e le 
case dell'alunno della Regione Istriana per il 2012, 
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13) Proposta di Delibera sulla Seconda modifica e integrazione della Delibera 
sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del patrimonio prodotto a lunga 
durata e gli ulteriori investimenti nel patrimonio non finanziario delle scuole elementari 
e medie superiori della Regione Istriana per il 2012, 

14) Proposta di Conclusione sull'impiego congiunto parziale dei mezzi per l'acquisto del 
patrimonio prodotto a lunga durata e ulteriori investimenti sul patrimonio non 
finanziario delle scuole elementari e medie superiori della Regione Istriana per l'anno 
2012, 

15) Conclusione sull'approvazione della Proposta delle terze modifiche e integrazioni del 
Piano finanziario di costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali per il 
2012 dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana, 

16) Proposta di Delibera sulla concessione del benestare riguardo alle Modifiche e 
integrazioni dello Statuto dell'Ospedale generale di Pola 

17) Proposta di Delibera sulla concessione del benestare riguardo alla delibera del 
Consiglio d'amministrazione dell'Ospedale generale di Pola sulla conformazione dei 
servizi 

18) Proposta delle Modifiche e integrazioni della suddivisione dei mezzi per il 
cofinanziamento delle Priorità secondo il Piano per la salute della Regione Istriana,  

19) Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano operativo delle attività del Piano per 
la salute della Regione Istriana per il 2013 e la suddivisione dei mezzi per la 
realizzazione delle attività 

20)  
a. Proposta della Delibera sull'istituzione del Consiglio per l'assistenza sociale 

della Regione Istriana 
b. Proposta del Provvedimento di nomina della presidente e dei membri del 

Consiglio per l'assistenza sociale della Regione Istriana 
21) Proposta dell'Avviso sull'intenzione di rilasciare concessioni sul demanio marittimo 

per l'uso economico delle spiagge marine  
22) Proposta della Conclusione sull'approvazione della Relazione sulla qualità del mare 

sulle spiagge marine della Regione Istriana 
23)  

a) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Petar Studenac 
Canfanaro, 

b) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Milana Šorga 
Oprtalj-Portole, 

c) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Fasana, 

d) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare dr. Mate 
Demarin Medolino, 

e) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare „Vazmoslav 
Gržalja“ Pinguente, 

f) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Ivan Goran 
Kovačić Čepić, 

g) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Vladimir Nazor 
Potpićan (Sottopedena), 

h) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Vitomir Širola-
Pajo Nedešćina (S. Domenica), 
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i) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Ivan Batelić – 
Raša (Arsia), 

j) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Divšići, 

k) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla proposta 
dello Statuto della Scuola elementare Dignano, 

l) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Marčana 
(Marzana), 

m) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Italiana, 
Novigrad – Cittanova, 

n) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Scuola 
elementare Italiana „Edmondo De Amicis“ Buje Buie, 

o) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Mate Balota 
Buje, 

p) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Vladimir Gortan 
Žminj (Gimino), 

q) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Vladimir Nazor – 
Krnica, 

r) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Jure Filipović 
Barban (Barbana), 

s) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle delibere e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Joakim Rakovac 
Sveti Lovreč Pazenatički (San Lorenzo del Pasenatico), 

t) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla proposta di 
Statuto della Scuola elementare Vladimir Nazor Vrsar (Orsera), 

u) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
dello Statuto della Scuola elementare Torre – Abrega, 

v) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
dello Statuto della Scuola elementare Rivarela Novigrad (Cittanova), 

w) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Proposta 
delle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Jože Šuran 
Višnjan (Visignano) 

24)  
a) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 

proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola di economia di Pola, 

b) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del 
Liceo e della scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila Pazin 
(Pisino), 

c) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del 
Liceo di Pola, 

d) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola di musica Ivan Matetić  - Ronjgov Pola, 
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e) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto 
dell'Istituto professionale Buje, 

f) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola industriale e artigianale di Pola, 

g) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola di Medicina di Pola, 

h) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola media superiore Buzet (Pinguente), 

i) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola  media Mate Blažina Albona, 

j) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola media superiore Mate Balota di Parenzo, 

k) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola media superiore „Vladimir Gortan“  Buie, 

l) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola media superiore Zvane Črnja Rovigno, 

m) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno, 

n) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola d'avviamento professionale Pola, 

o) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola delle arti applicate e del design– Pola, 

p) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola per il turismo, l'industria alberghiera e il commercio Pola, 

q) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola Media Superiore Italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie, 

r) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola Media Superiore Italiana Rovinj – Rovigno, 

s) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola tecnica di Pola, 

t) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pola, 

u) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Scuola turistico-alberghiera Anton Štifanić Parenzo, 

v) Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta della Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Casa dell'alunno a Pola, 

25)  
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a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comitato degli 
alunni della Casa dell'alunno a Pola 

b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comitato degli alunni 
della Casa dell'alunno a Pola 

26)  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 

scolastico del Liceo e scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila Pazin 
(Pisino) 

b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 
del Liceo e scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila Pazin (Pisino) 

27)  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 

scolastico della SE Vazmoslav Gržalja Buzet (Pinguente), 
b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 

della SE Vazmoslav Gržalja Buzet (Pinguente) 
28) Proposta del Provvedimento di nomina della rappresentante della 
               Regione Istriana alla carica di presidente del Consiglio 
               d'amministrazione delle Farmacie istriane 
 29.         Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Consiglio 

                    d'amministrazione della Casa per anziani e infermi di Cittanova. 
 
 AD - 1 VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 
Od  strane Župana nije  najavljena  ni  jedna informacija. 
Redoslijed postavljanja  vijećničkih pitanja je  slijedeći : 
1. Klub vijećnika  HDZ-HSS 
2. IDS-HNS 
3. Klub  vijećnika  Ladonja 
4. IDS-HNS 
5. Vijećnici (ranijeg Kluba  vijećnika HSU - HSLS), sada Ostali. 
6. SDP-ZELENI i opet isti redoslijed. 

 
Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se : Marino  Roce,  Nenad Boršić, Zdenko 

Pliško, Evelina Biasiol – Brkljačić, Damir Ivetić, Nevija  Poropat, Josip Anton Rupnik, Roberta 
Lakošeljac, Alida  Perkov i Silvio  Brunelli.          

Pitanja su se počela  postavljati u  17,12 sati, a završavaju u  18,12 sati. 
U ime Kluba vijećnika HDZ-HSS, riječ ima  vijećnik  Marino  Roce. 

 
MARINO ROCE : 

 
 Poštovani predsjedniče, Župane i suradnici, kolegice i kolege. 
 Imam najprije jednu primjedbu ili podsjetnik. 

Na sjednici  Skupštine Istarske  županije  prije  jedno  4 mjeseci sam bio postavio 
pitanje vezano za  anonimno pismo koje je došlo  meni , a i  županiji i drugima, barem tako  
naslovljeno,  vezano uz mobing ili ne znam kako bih to naveo, u Vodovodu Buzet, i tada je 
rečeno da će se vidjeti o  čemu  se radi, da  ćemo dobiti pismeni odgovor, ali  tog  odgovora 
još nema. Ja nisam ni  tada napominjao što u  tom pismu piše, jer je anonimno, ali  neki 
odgovor očekujem.  

Drugo pitanje je vezano uz kružni tok u  Šijani u Puli. 
Svjesni smo  dugi niz godina u kojem je bila priprema tog kružnog  toka i svjesni  smo 

da Istarska  županija, pa i Grad Pula, nije prihvaćao prijedloge  Hrvatskih  cesta, nego je  
tražio da taj objekt bude na dva nivoa, pa sutra se predaju ponude i počinje se graditi, ali 
mijenjala  se lokacijska dozvola. Prva lokacijska dozvola je izdana u onom obliku u kakvom  
se tražilo i došlo je do promjene. Investicija se ne gradi u onom dijelu na kojem je insistirala 
Istarska  županija i Grad Pula, u sve to vrijeme u pregovorima s tadašnjom  Vladom, a sada 
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u situaciji, kada je  i vlast u  Istri u koaliciji s vlasti u  državi, promijenio se projekt, to jest, išlo 
se  graditi na  jeftiniju opciju, skoro  duplo  jeftiniju. 

Hvala.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo. 
 Dozvolite mi da gospodinu Marinu  Roce prvo odgovorim na drugo pitanje. 

 O prvom pitanju ćemo  vam dati pismeni odgovor, da  ne bi ispalo da nešto 
izbjegavamo. Međutim, pitanje se zaista  ne odnosi na poduzeće gdje smo mi osnivači, a još 
i anonimna prijava. Trebalo bi  više pitati osnivače nego nas, ali  potrudit  ćemo se da vam 
damo pisani odgovor. 
 Što se tiče kružnog toka u  Šijani,  ja vam mogu sa zadovoljstvom reći da se  
prikupljaju ponude i da bi ova država, ako ne bude, naravno, kao i uvijek klasičnih  varijanti 
štopanja projekta sa žalbama itd.,  građanima  Pule mogli dati jednu lijepu vijest, početak  
radova  na raskrižju u Šijani, čime će napokon i  taj ulaz u Pulu biti  razriješen. 
 Kolega Roce, ja bih mogao  na različite  načine odgovoriti na ovo vaše pitanje,  ali  ću  
vrlo jednostavno odgovoriti. 
 Da, odustali smo od  projekta na kat, hajmo tako  reći, zbog  krize. 
 Vi pripadate stranci, koja nikada nije imala osjećaj za socijalni  trenutak, za  momente 
teških financijskih  situacija i mi to svi znamo. Mi smo tražili to kada je  bila  situacija  sasvim  
drukčija, kada ste na sve strane bacali  novac u  Hrvatskoj. I mi  smo  tražili jedno optimalno 
rješenje  koje je, možda, hajmo to reći,  najmodernije  rješenje za takav jedan kružni tok ili  
raskružje u Hrvatskoj u vremenu kada bi se  bio  radio takav kruži tok. 

 Vremena  su  drukčija, vremena su krize, vremena su kada zaista moramo pokušati 
štedjeti svaku kunu i pokazalo  se  nešto  sjajnim, pokazalo se je da su Hrvatske  ceste, koje 
vodi jedan Istrijan, naš kolega, Edo Kos, kojega svi dobro znate, čovjek koji dolazi iz Istre, 
Hrvatske  ceste su   najbolje javno poduzeće Hrvatske u ovom  trenutku i to po ocjeni  svih. I 
na to možemo biti ponosni što je jedan Istrijan blizu  Vlade obavlja  takav  posao, uspješno i 
kvalitetno. Više od  200.000.000,00 kuna došlo je u Istru u ovoj godini vezano upravo na 
kružne tokove.  Gotovo u svakom gradu  gdje  god dođete, danas sam bio u  Vodnjanu, 
grade se dva kružna toka, Poreču, Umagu, Pazinu. Evo, imamo  stalno zastoji kada 
dolazimo u  Pazin, grade se kružni tokovi zahvaljujući  Hrvatskim  cestama, koje su danas 
pod vodstvom  gospodina  Eda Kosa. Da je to bilo ranije imali bismo  već odavna 
napravljene  kružne tokove. Mi jako dobro znamo, on kao bivši dogradonačelnik Poreča, 
Poreč ima kružnih tokova, vjerojatno, najviše u Hrvatskoj u odnosu na sve ostale gradove. 
Danas će to biti  sigurno Istra, županija  sa najviše kružnih tokova u Hrvatskoj. I na to 
možemo biti ponosni da ćemo  tako imati. 

 S druge  strane, da se vratim na vaše pitanje, mi smo nakon  dugih  razgovora, i to  
treba reći, odlučili  se prvenstveno  štedjeti  tamo  gdje se zaista realno može uštedjeti, jer bi 
ipak, djelomično mogu  reći,  takav kružni  tok kakav je bio zamišljen, moderan, suvremen, 
na način na koji  treba Istri, naročito za  jednu  doglednu budućnost, odlučili smo se  da ipak 
s tim novcem učinimo  još nešto, da napravimo dio zaobilaznice Pule. Krenut ćemo i prema 
Velom Vrhu. Dakle, doći  ćemo vam pred vrata, pa  ćete imati kao  Velovrhovljanin i jedan 
lijepi mali poklon gospodina Eda Kosa pred vratima. Vjerujem da ćemo napraviti kružne 
tokove i na Velom Vrhu do kraja  njegovog mandata. Nadam se da ćete biti zadovoljni s time.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem, imate pravo na odgovor, odnosno  na razmišljanja.  



14 

 

 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine Jakovčiću, vi  ste spomenuli Poreč. Ja bih  rekao da ono zemljište koje 
vam  je poklonila država za izgradnju Doma  sportova, a poslije su se gradili  kružni tokovi, 
da ne može reći da se nije dobivalo i da nije ona Vlada dala sredstva za izgradnju, a i ovaj 
novac u  masi skoro se poklapa  sa onim novcem kojeg je već prijašnja Vlada i u Hrvatskim  
cestama predvidjela, pa mi djeluje kao da se ovaj  dio novca  raspodijelio po   cijeloj Istri, pa 
nije ni to loše. Znači, Puli se smanjilo, pa  se gradi. A kada spominjete  Vodnjan, i to  ste 
dogovorili, ja sam bio prisutan,  ovaj kružni tok drugi koji se radi, financira  Bina  Istra, zato 
što je Vodnjan bio odustao od komunalne naknade, koja je tada bila propisana i dogovoreno 
je financiranje kružnog toka, koji se sada radi,  radi  ga Bina  Istra, pa u tim pregovorima sam 
malo pomagao i sudjelovao, tako  da znate. 
 Hvala.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebu uzeti riječ  

 Nema. 
 U ime Kluba vijećnika  IDS-HNS-a riječ ima vijećnica Nevija  Poropat. 
 
NEVIJA POROPAT : 
 
 Poštovani gospodine Župane sa suradnicima, predsjedniče Skupštine, kolegice i 
kolege. 
 Gospodin Marino Roce je postavio pitanje koje sam mislila postaviti. Međutim, dio 
pitanja, zanimaju me rokovi završetka tih  radova. Svjedoci smo da u Istri ima jako puno 
otvorenih radova, zanima me : da li još nešto, osim toga što se  gradi, planiraju Hrvatske 
ceste na području Istre. I odmah  nastavno tome zanima me : što se misli i kada  se očekuje 
nastavak izgradnje Istarskog ipsilona dionica Pazin – Tunel  Učka.  
 Prvo pitanje je rok, kada ste već odgovorili na prvi dio pitanja, a drugi nastavak 
izgradnje dionice ceste Istarskog ipsilona Pazin – Tunel  Učka. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovana  kolegica Nevija  Poropat. 
 Ja ću  samo malo još nastaviti,  ako  želite, upravo po  vašerm pitanju  kada govorimo 
o kružnim  tokovima u  Istri. 
 Gradilišta koja  su otvorena biti  će završena do ljeta. Neće moći  Šijanski kružni tok 
biti završen  do ljeta, to je  sada već izvjesno, jer je jednostavno tako. I on je vrlo zahtjevan. 
Međutim, ono što  je najbitnije  napravit će se.  
 Ja se zahvaljujem i onima koji su sudjelovali i pomagali u tome, jer je istina da je 
kolega Marino  Roce sudjelovao i pomagao  u nekim projektima i to je dobro, dapače, mislim  
da svima trebamo   kojima je na  srcu Istre, milim da je svima nama na srcu Istra, pomoći 
ako možemo nešto učiniti za naš kraj. Međutim, u ovom konkretnom slučaju zaista Hrvatske  
ceste su  pokazale ozbiljnost i odgovornost i ubrizgale u Istru u vrijeme krize  više od  
200.000.000,00 kuna. I to je veliki zalogaj za  naše  gospodarstvenike koji se bave  
cestogradnjom, niskogradnjom i napokon  su  dobili  posao. 
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  Posao koji  slijedi je i izgradnja  Istarskog  ipsilona u  punom profilu autoceste od  
Pazina do Tunela Učka, a onda kasnije od  Učke prema  Matuljima, ali za sada  bez druge 
cijevi u tunelu.  

Očekujemo da  će ti radovi počeli  na proljeće. 
Ne bih ulazio u prognoze kada će biti završena, ali u svakom slučaju svi  smo  

svjedoci da se Bina Istra Buigues uvijek drži rokova i da je to zaista kvalitetno poduzeće, koje 
za sada nije podbacilo, nego  dapače, uvijek su bile prije roka dionice završene. Ali, dozvolite 
mi, ipak, mali oprez  u svemu tome, neka oni to sami kažu, možemo ih pozvati na jednu 
sjednicu  da nam predoče svoje planove. Ono što vam ja  danas mogu  reći je  da je praktički 
zatvorena financijska konstrukcija. Znam da su sve pripreme u toku, otkupljuje se zemljište. 
To čini HAC i ja očekujem da će  u tom kontekstu i  Bina Istra započeti  sa radovima negdje u 
kasno prolijeće  iduće godine. I to  će biti, ja  vjerujem, još jedan dodatni zamah za  naše 
građevinarstvo, odnosno moći  će se, da tako kažem, preseliti se sa svih tih rotora koji  se 
rade u  Istri  danas, na Istarski ipsilon i početi radove  tamo. Mislim da će to biti, naravno, za 
narednih nekoliko godina odličan posao za naše građevinare. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 (N. Poropat : U  redu je. Hvala/. 
 U ime Kluba  vijećnika  Ladonja  riječ ima Damir  Ivetić. 
 
DAMIR IVETIĆ : 
 
 Još jednom pozdrav svima. 
 Ja imam samo jedno pitanje . 
 U svrhu  redovnog izvještavanja  vezano za TE Plomin ako ima kakvih promjena 
između dviju  sjednica. Ništa  više. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine vijećniče, ja  vam mogu  reći  nema nikakvih  promjena. 
Nikakvih  dodatnih, da tako kažem, «pritisaka» niti na mene, niti  na Istarsku  županiju, od 
nikoga bilo nije. Ono što vam jedino mogu  reći  je da sam, nemojte me sada pitati, jer nisu 
bitne osobe, bitne su činjenice  da su to osobe na  najvišim  funkcijama u ovoj državi, 
predložio  da se odmah uzmu u obzir  činjenica nakon dolaska predsjednika  Josipovića iz  
Katara, pa mogu, uostalom i reći, da sam imao priliku biti s njime i  rekao sam mu  da 
predlažem da se najozbiljnije razmisli o tome da se odmah  pokrene alternativni projekt 
izgradnje  TE Plomin 3 na plin, odnosno da kada  već je izvjesno da je  Hrvatska  sklona 
tome da se izgradi  LNG-i  terminal u Omišlju, da bi bilo krajnje mudro  da netko zaista 
jedinstveno vodi državnu politiku. Nema nikakvog smisla  da 15 kilometara daleko ili  20 
kilometara od Plomina imamo ugljen, a na 15, 20 kilometara da imamo  LNG-i  terminal koji 
je ionako predviđen u Prostornom planu  Primorsko – goranske  županije. Prema tome to je 
ono što je bilo eventualno novo u tom kontekstu. Dakle, inicijativa da se uzme u obzir 
činjenica i  najava koja je  vrlo izgledna, to mije potvrdila i ministrica vanjskih poslova, 
gospođa Vesna Pusić, da će ona intenzivno raditi na projektu LNG-i  terminala u Omišlju. 
Prema tome  ne vidim nikakvog  razloga zašto bi se insistiralo  na ugljenu i dovozili ga iz 
Južne Amerike  ili iz  Azije kada imamo vjerojatno  izvjestan plin  u  Omišlju, 20 kilometara 
daleko od Plomina, a s druge  strane imamo i Jadranski plin, koji  prolazi svega  dva, tri 
kilometara daleko od  današnje  termocentrale i buduće neke  druge  termocentrale, prolazi  
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svega par kilometara cjevovod koji ide iz Jadrana  do Zagreba. Prema tome imamo  dvije 
varijante snabdijevanja  plinom, a  naravno uvijek nam preostaje mogućnost snabdijevanja  
sa ruskim plinom. 

Završavam, argument diverzifikacije tipom goriva kojim će se  izgrađivati  
elektroenergetski objekti u Hrvatskoj, pada varijantom LNG-i  terminala u vodu zato što 
imamo izvorište plina iz  Katara, ne više iz  Rusije. Prema tome mi nismo pod nikakvim 
pritiskom, pače, možemo koristiti iz  3 izvora plin i mislim da  danas svatko  razuman zaista 
nema  više nikakvog  razloga govoriti,  gurati ili navijati za ugljen.  . 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Nadalje, riječ ima vijećnik Zdenko Pliško. 
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Dobar večer. 
 Gospodine  predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, gospodo iz 
medija. 
 Ja imam samo jedno pitanje, koje  se odnosi  na provođenje Odluke koju je donijela  
ova  Skupština o provođenju odluke  Vlade Republike  Hrvatske o sufinanciranju 
međugradskog javnog prijevoza  za redovite učenike  srednjih  škola za razdoblje  IX do XII 
mjesec.  
 Naime,  u Odluci koju smo mi  donijeli 18. rujna 2012. godine za taj period  stoji  da će 
se iz pozicije Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta u visini od  75 % cijene mjesne 
karte za  vlak, odnosno za autobus,  refundirati prijevoz  do škole i iz  škole.  
 Zašto postavljam ovo pitanje ? 
 Ovo pitanje postavljam i fokusiram ga na mjesto u kojem ja  živim, na  Vodnjan, jer mi 
je to dobro poznato. Ukoliko  bi  se slijepo provodila oduka Vlade RH, a to znači kada postoji 
mogućnost korištenja  vlada, ali samo u smislu  da postoji mogućnost korištenja,  a ne i da li 
je isplativo ga koristiti, tada bi se ta odluka trebala tako provoditi. Konkretno, cijena vozne  
karte  sa popustom za učenike iz Vodnjana do Pule košta  198,20 kuna. Cijena prijevoza 
autobusom Pulaprometa, koja uključuje i gradsku vožnju, a sve su  srednje škole u Puli, ako 
koristite prijevoz  vlakom  za Vodnjance potrebno je koristiti i gradski promet. Dakle,  u  
slučaju kada bi imao voznu putnu kartu Pulaprometa, tada je  ta cijena 220,00 kuna, ali  
uključuje i  vožnju u gradu. Ukoliko koristite voznu kartu  kao prijevoz  vlak, tada morate 
kupiti i mjesečnu pretplatničku  kartu, koja je  za učenike van grada Pule, košta 140,00 kuna. 
Kada zbrojite ovo zajedno  sa onih  188,20 kuna,  dođete do jednog  podatka  da ćete vidjeti 
da je to  mnogo, mnogo skuplji prijevoz za roditelje  nego što je     autobus. A istovremeno ta 
djeca moraju propješačiti minimalno  3 kilometra u toku  dana, jer znamo  gdje je locirana 
željeznička  stanica u Puli i gdje je  locirana u Vodnjanu. Dakle, osim što  će skuplje platiti 
morati  će još i  propješačiti cirka  3 kilometra. A da stvar bude još interesantnija, vozni  red 
vlaka ne omogućava korištenje za srednjoškolce u popodnevnim  satima. U jutarnjim satima  
vlak je u  6,06 minuta da bi dica  došla u osnovnu školu, pa  se pitam koji će to roditelj poslati 
dijete ujutro u  6.06 sati u  školu, jer u protivnom ako koristi vlak u 7,10 sati  koji ide iz 
Vodnjana za  Pulu tada će djeca kasniti  na prvi sat škole.  

/D. Kozlevac : Kolega vijećnik  ja vas molim da postavite  pitanje/. 
Htio sam to elaborirati iz   razloga što se  krivo tumači   korištenje vlaka u mjestu 

stanovanja. Da, ali i vozni  red tog  vlaka mora biti prilagođen potrebama korisnika, u ovom 
slučaju  srednjoškolske  djece iz  Vodnjana.  

Zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Imate li potrebe gospodine Župane uzeti riječ ? 



17 

 

 Izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Ma da mislim da je to pitanje usmjereno ministru  znanosti, sporta i obrazovanja, 
gospodinu  Željku  Jovanoviću, ja  sigurno nisam  njegov  advokat, niti  ne namjeravam u 
njegovo ime odgovarati  na postavljena pitanja, ali  želim se jasno  solidarizirati  sa  
kolegicama u kolegama iz Vodnjana, koji imaju  zaista nevjerojatno praktičnu  nelogičnu 
situaciju u kojoj  se mora  s jedne strane poštivati odluka Vlade, jer jednostrano drugog 
mehanizma nema ili  ćemo dignuti revoluciju, pa  nećemo poštivati odluke  Vlade ili  ćemo ih  
poštivati, nemamo  drugog izbora. Ovdje se  radi  zaista o jednoj apsurdnoj situaciji. Mi smo 
se već uključili  prije još dva mjeseca, kolegica  Patricija  Smoljan, naša pročelnica,  je radila 
na tome. Pokušavamo  na neki način uvjeriti  Ministarstvo da to nema smisla rigidno se tako 
postavljati. Imat ćemo pokušaj završnog jednog  razgovora sutra. Slučajem okolnosti danas 
je  Skupština, sutra će biti  razgovori. Mi  ćemo pokušati vidjeti  i sa takozvanim malim  
prijevoznicima kako sa njima ući u posao, jer oni mogu biti povoljniji od ovih  prijevoznika s 
kojima smo do sada imali  aranžmane. A opet je tu problem što se  neke prijevoznike 
naprosto prema propisima ne može angažirati. 
 Dakle, situacija  na terenu nam je poznata, Vrlo nam je žao  što roditelji i učenice i 
učenici  se nalaze u takvoj situaciji. Mi  ćemo kao Istarska  županija učiniti sve da im 
pomognemo i  naši  razgovori idu u tom pravcu. 
 Dozvolite mi da vas obavijestimo, a naravno, vi ako  želite, slobodno nazovite mene ili 
kolegicu Vivianu  Benussi, gospodina Valeria Drandića, gospođu  Patriciju  Smoljan. Nakon 
sutrašnjeg  razgovora možda ćemo biti nešto malo pametniji. Nisam siguran da ćemo  sve  
riješiti, ali možda ćemo , ako ništa  drugo, barem neko rješenje imati na vidiku.  

   .  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li potrebu uzeti  riječ ? 
 Izvolite gospodine Pliško, imate jednu minutu  na raspolaganju za izraziti svoje 
mišljenje. 
 
ZDENKO PLIŠKO  

 
Bit ću  kraći, za sve što sam prije produžio. 

 Ja sam bacio  akcent na krivo tumačenje  glave III odluke Vlade u kojoj kaže: 
«Ukoliko postoji mogućnost korištenja prijevoza  vlakom i autobusom Ministarsto  će 
podmiriti troškove prijevoza». Mislim da je ovo potpuno krivo tumačenje. Nećemo  valjda 
djecu u  6,00 sati ujutro slati na vlak samo zato što vlak  prolazi kroz to mjesto da bi došao u 
8,00 ur u  školu, a navečer  ne može koristiti vlak, jer zadnji  vlak ide u  7,40  sati  navečer.  
U 8,20 sati gimnazija   konkretno i  neke  strukovne škole u 8,20 sati  na večer je zadnji  
školski sat, pa se pitam : da li to možemo na taj način  tumačiti da je vlak to  sredstvo koje se 
može koristiti za dolazak i odlazak iz škole iz Vodnjana u Pulu.  
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Izvolite  gospodine  Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Kolega Pliško, ne radi se  o krivom tumačenju, nego  se radi o  propisu koji nije u 
skladu sa životom i sa  realnostima života. Propis je takav kakav  je, vi ga čitate kao i ja i 
znate da je on, nažalost, takav kakav je. Ja ću  vam sada još dodatno reći. Moji suradnici su 
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se već  ne jednom posvađali  sa  predstavnicima Ministarstva oko toga, upravo 
argumentirajući  to onime što  vi kažete, jer  i mi  živimo u Vodnjanu, ja ne, ali kažem i mi  
živimo u  Vodnjanu i znamo za taj problem učenica i učenika iz  Vodnjana. Imamo krut stav 
predstavnika Ministarstva koji  neće  razumjeti život, a život je ono što ste vi rekli , vi ste u 
pravu, ja se slažem s vama,  vozni  red ili red vlakova. Prema tome  nemamo  drugoga u 
ovom  trenutku, nego i dalje, hajmo reći tako,  uvjeravati sa Ministarstvom da shvate što je 
život, jer izgleda da oni zaboravljaju  da  vlakovi koji idu ujutro prerano ili  oni koji dolaze 
prekasno, uništavaju  mladenački  život. Ja se slažem s vama, pokušati  ćemo napraviti što 
možemo. 

Pozivam vas da i dalje insistirate na tome, jer onda imamo i dalje i mi isto dodatne 
argumente prema Ministarstvu koje nadam se da će shvatiti ove poruke.   

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na  redu  Klub  vijećnika  SDP - ZELENI za  postavljanje  vijećničkog pitanja. 
 Riječ ima  vijećnik  Josip Anton Rupnik.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, 
predstavnici medija. 
 Moje pitanje je malo  duže, pa neću ga čitati, nego ću  ga iznijeti , jer je  na skoro 
dvije  strance. 
 /D. Kozlevac : Imate na raspolaganju dvije minute, dvije i pol minute/.  

Zato  sam se već naprijed  ogradio što  ću napraviti. 
Postavljam pitanje. Pri kraju  smo  godine i postaviti  ću  pitanje  što mene interesira, 

gospodine Župane, ja  sam vam  čak i pismeno postavio zahtjev, pa  nisam dobio odgovor. 
Radi se o tome : zašto se ne provode odluke Skupštine  Istarske županije kada  se  one 
donesu.  Ja sam sada skoro 12 godina  vijećnik  Skupštine Istarske  županije i prvi puta 
nisam podnio amandmane  na Proračun iz prostog razloga, ako se oni  ne realiziraju, 
smiješno mi je amandmane ugrađivati i tražiti da se oni prihvat, zato postavljam pitanje : 
zašto  se to ne radi. 

Ja bih  samo na neke odluke koje  postoje nešto  rekao. 
Mi smo  trebali raspravljati o vađenju mineralnih  sirovina. Platili  smo  Studiju 

Rudarskom  fakultetu 180.000,00 kuna,. Studija je učinjena, nikada nije  bilo   rasprave o njoj  
na sjednici Odbora za zaštitu okoliša, niti  na Skupštini Istarske  županije. Vjerojatno nekome  
ta Studija  nije odgovarala, jer je govorila  na koji se  tradicionalni način u Istri se trebao vaditi 
kamen.  

Drugo pitanje, kada  nabrajam, je pitanje  golf igrališta. Platili smo  izradu studije, čini 
mi,  se oko   300.000,00 kuna i  ta Studija nikada nije došla  niti  na sjednicu  nadležnog 
Odbora, niti na  sjednicu  Skupštine Istarske  županije. 

Dalje, postavlja  se pitanje, evo  slučaj, idemo malo  do  Rockwoola,  nismo dugo i 
njemu pričali. Mi smo još 2008. godine u sedmom mjesecu postavili  zahtjev za izvanrednu  
sjednicu, koja  nikada nije održana, iako je bio zahtjev sukladno zakonu, Statutu i Poslovniku  
Skupštine  Istarske  županije to  traženo.  

Pored toga  donijeli  smo neke zaključke 2008. godine. Evo, sada je prošlo  4 godine i 
dva  dana,  po tome ništa nije  realizirano, dapače, donijeli  smo čak Zaključak  da se ažurno 
formira  Agencija, osiguraju sredstva,  program je učinjen, sve je učinjeno, ali ta  agencija  
nikada  nije  formirana, vjerojatno nekome nije odgovarala, jer smatra da nema agencije  
onda mogu se pojedinci  isticati, da mogu raditi  na našem području što im pada  napamet. 

Isto  tako možemo spomenuti slučaj Plomina. Problematika  Plomina se vuče od  
2008. godine, kada smo  u ovoj  sali donijeli odluku da idemo graditi Plomin 3. Tada sam ja 
bio jedan od  rijetkih koji je bio protiv, jer sam smatrao,  ako se omogući nekome da to radi, 
da će se desiti to, i  tada sam rekao da  Vlada ima pravo  da kroz interes Republike  
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Hrvatske nešto proglasi, čak sam rekao da  taj naš Zaključak, koji smo mi naveli  da mora biti 
plin,  možemo okačiti mačku o  rep. I to se  faktički tako  sada i dešava.  

Isto tako  smo zatražili  tematsku sjednicu  još lani u siječnju, nije još  održana.  
Zatražili smo  referendum prošle godine, nije održan, a mogli  smo ga održati.    
Nitko u ovoj  zemlji onaj referendum  nije mogao u ono doba  osporiti. Sve instance 

koje smo mi kontaktirali su nam dale za pravo da  ga nitko  ne može zaustaviti, ali kasnije,  
kada se počelo više oko toga motati, situacija  s  donošenjem  određenih propisa  i zakona 
da bi to nama  omogućilo,  do danas koliko postoji situacija, prije  nego što je zadnji zakon 
donesen, mogli smo  raspisati referendumi. Tako da kada promatramo čitav niz tih  stvari se 
dešava,  vjerojatno će doći  do izražaja, kada se govori o Plominu, to što smo mi rekli kada 
smo govorili da ne znamo što je veća šteta ekološka ili  ekonomska. 

/D. Kolevac : Molim vas, postavite pitanje /. 
Ja bih sada  tražio od gospodina Župana da nam dade odgovor što  će se poduzeti 

da  se odluke  Skupštine Istarske županije  provode u  život i  da tijela Skupštine 
funkcioniraju  onako  kao što smo mi Statutom precizirali i što je precizirano zakonom , 
Statutom i Poslovnikom Skupštine Istarske  županije. 

Smo to  tražim. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa.     
Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 
Poštovani kolega vijećniče. 
Predaleko bismo išli kada bih vam odgovarao na svako ovo vaše pitanje koje je za 

mene  postavljeno s jednim jedinim jednostavnim ciljem na kojega, naravno, imate pravo, jer  
to je visoki dom, koji je velika politička pozornica. Način na koji formulirate pitanje je interes 
vaše stranke,  vaše legitimno pravo, ali dozvolite mi da  vam  ja vrlo jasno odgovorim. 
Poštujemo sve odluke Županijske skupštine. Vi ste kao vijećnik u  svakom  trenutku u 
mogućnosti  banuti  ako  hoćete,  ja znam da ste pristojan čovjek, pa to nećete  napraviti, 
nego  ćete barem pokucati na vrata, možete doći kada  hoćete u moj ured, možete doći u 
ured bilo  koga od mojih  suradnika i suradnica, upoznati  se sa svim planovima. Upoznati se  
svim   studijama, da li je to studija  za mineralne sirovine, da li je  to studija o golfu, o svemu. 
Možete predlagati točke dnevnog reda. Većina će odlučiti da li  će biti na dnevnom redu ili  
neće. Tih prijedloga u suštini nikada u konkretnoj formi nije bilo. 

Ono što  želim reći zašto sam uzeo riječ, inače ne bih uzeo riječ, nego bih vam dao 
pisani odgovor, je nešto što se rekli što je obmanjivanje javnosti za mene. Zato sam uzeo 
riječ. 

Istarska  županija, prema propisima u  Republici Hrvatskoj,  ako  raspiše  referendum 
za  bilo što, možda ne za bilo što, možda za  neke stvari bi i  mogli, dapače, mogli  bismo za  
neke stvari,  ali za one stvari  o kojima vi govorite, a radi se o  Plominu, taj referendum bi, 
kolega Rupnik,  vi to znate isto kao i ja,  bio odmah zabranjen.  Vi to znate jako, jako  dobro, 
isto kao i ja, jer nam je već  takav referendum  svojedobno  zabranjen. Evo, ovdje sjedi , 
hvala  Bogu  živa i zdrava, Vesna Ivančić, naša tajnica Skupštine Istarske  županije, koja je 
bila tajnica  i tada, koja vam može potvrditi  da kada smo raspisali referendum zadnji puta 
1996. godine, vidite i vi znate, hvala vam gospodine Rupnik, i vi ste bili u Skupštini Istarske 
županije i vi ste zajedno sa mnom, jer sam i ja  bio u  Skupštini, dignuli ruke da raspišemo 
referendum. Što se dogodilo ? Da podsjetimo  javnost, a naročito mlađu, dogodilo  se da 
smo mi  štampali  letke za referendum, potrošili, ne znam koliko novaca, ali u svakom slučaju 
smo  potrošili ozbiljan novac, jer smo morali  štampati 150.000 letaka koliko je birača, 
pripremili se za provođenje referenduma ,i onda je naglo došla  zabrana.  I vi to znate kao i 
ja.  Isto bi bilo svejedno  da li je  HDZ-eova  Vlada ili  SDP-eova Vlada, isto bi bilo  sada.  
Meni je potpuno jasno  da centralna vlast neće dozvoliti  referendum za  Plomin, čak  ću reći 
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i ovo, čak se ne radi samo  o  Istri, jer namjerno želim o reći da ne bi netko  stavio to u 
kontekst današnjih nekih  političkih   prijepora koji postoje na relaciji Istra  - Zagreb, nego se 
radi o tome da oni ne mogu dozvoliti u Vladi  raspisivanje  referenduma za Plomin, jer im se 
slična situacija može dogoditi na  10, 20 mjesta u Hrvatskoj. I radi se o principijelnom 
tumačenju propisa. 

I završit  ću.  
Upravo to su neki  htjeli. Moram vas upozoriti, gospodine Rupnik, upravo to su neki 

htjeli da  raspišemo referendum, zabranjuje  nam se referendum, i priča je gotova. Sve  je 
lege artis. Ovako  kada smo mi donijeli odluku i poslali zahtjev da nadležno Ministarstvo  
raspiše  referendum, dobili smo zamislite  nevjerojatan odgovor. I zao slijedi politička bitka i 
dalje za Plomin na  plin, a ne na ugljen. I kao što vidite  neke  se stvari, ako ništa  drugo, 
primjećujete da su pritisci manji, Ja znam da vi vrlo pažljivo pratite sve što se dešava. Dakle,  
ja mislim da smo mi dobro odradili  pametno, mudro, ove poteze na način na koji   smo to 
napravili. Očekujemo daljnje poteze Ministarstva, svih ministarstava, uključujući i 
gospodarstvo zaštite okoliša, Ministarstvo uprave itd.   

U svakom slučaju  da završim, 
Istarska  županija  dok sam ja  na čelu maksimalno poštuje odluke  Skupštine, svaki 

vijećnik i vijećnica mogu  doći do svakog  dokumenta, bilo kojeg dokumenta  koji se tiče i koji 
je plačem novcima  Istarske županije.  Na vama je  samo da iskažete interes i da dođete i da 
satima sjedite  ako  želite i u mojem uredu, nema nikakvog problema, sjedite satima u mojem 
uredu,  poučavajte  dokumente, one koje  Župan potpisuje ili bilo tko od  naših djelatnica i 
djelatnika u  županiji.  

 
DINO KOZLEVAC :  
 

Hvala lijepa .  
 Gospodine Rupnik imate mogućnost uzeti riječ u trajanju od jedne minute.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Ja mogu samo konstatirati, što  sam i prije  napomenuo, mi smo  skupili  za  
Rockwool 6.651  potpis. Tadašnjim propisima dovoljno  da se treba raspisati  referendum.  
 Kada se govori o Plominu, mi smo za  Plomin 1996. godine mogli  raspisati  
referendum zato što meritorni organ koji je to  zabranio nije bio ovlašten da nam spriječi 
referendum, jer je ovlašteno samo Ministarstvo  uprave, a tada  dobro znate tko je bio krivac 
da se taj referendum nije raspisao, tko je tada bio na čelu, vi to niste, tako  da  sve to smo  
mogli učiniti. Ja imam odgovor od Odbora za zaštitu okoliša Sabora  da smo u pravu., 
najvišeg tijela  Republike Hrvatske, ali  su gospoda, da bi nama  onemogućili raspisivanje  
referenduma, kasnije mijenjali zakon, pa  su  nametnuli  da  tobože Republike  Hrvatska ima 
pravo da proglasi interes Republike Hrvatske da to spriječe, a prije toga nisu imali pravo da 
to rade. To su nama dali do znanja ekspertni stručnjaci u  našoj  Republici u tom dijelu. To je 
problem, da mi u bazi nešto obavimo, kada se nešto pokrene nitko nas ne može spriječiti, ali 
mi malo  čekamo,  razmišljamo, dogovaramo se, u to vrijeme gospoda  nađu rješenje da  
blokiraju raspisivanje  referenduma. To je bilo 1996. godine, kada  smo referendum  spremali 
tada, a i  sada i prošle godine vidjeli smo što se dešava. To su ti problemi. 
 Drugo, ja sam, gospodine Župane, predložio što bi, recimo, trebao Odbor za zaštitu  
raspravljati, negdje  12 tema. Nismo  razgovarali o ni jednoj temi. U tome je problem. Nama 
se  rade studije utjecaja na okoliš, a nikada ni jedna takva  studija  ne  dođe pred tijelo 
Skupštine Istarske županije, a oni su meritorni da o tome daju  svoje stručno mišljenje. 
Mišljenje  koje  treba donijeti odluku.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
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 Nema potrebe. 
 Sada je na redu za  postavljanje vijećničkog pitanje Klub  vijećnika  HDZ-HSS. 
 Riječ ima  vijećnik  Nenad Boršić. 
 
NENAD BORŠIĆ : 
 
 Dobar večer. 
 Poštovani predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege vijećnici. 
 Svi smo svjedoci situacije koja je nastala vezano  za  pad kreditnog rejtinga 
Republike  Hrvatske. Kako će se reflektirati  na Istarsku županiju ne znam, ali padom 
kreditnog  rejtinga, volio  bih znati što kaže gospodin Župan, da li smo spremni i na koji  
način mislimo  reagirati po tom pitanju.   
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Evo, gospodin Župan će  vam odgovoriti da čvrsto podržava Vladu Zorana Milanovića 
i to zato što nema nikakvih  alternativa u  Hrvatskoj, a naročito nije  HDZ-e  alternativa ovoj  
Vladi u Hrvatskoj. Nadam se da sam vam dovoljno odgovorio kada govorimo o kreditnom 
rejtingu.  

Prema tome nemojte  me ovdje provocirati da napadam Vladu, ovo nije govornica za 
to. Ja ću  vam vrlo jasno  reći , naravno, da sam zabrinut, da to nije jednostavna situacija. Mi 
moramo definitivno u ovoj zemlji okrenuti  priču rema prihodovnoj  strani proračuna, a ne 
rashodovnoj strani proračuna. Nije politika samo monetarna ona koja  određuje naš  život, 
prvenstveno je investicijska politika otvoriti protočnost  ulaganja u  Hrvatsku. To je ono što je 
definitivno moj  kredo. To nije znala napraviti ni jedna  Vlada do  sada. Nadam se da će ova  
Milanovićeva uspjeti. Ja mogu  sa zadovoljstvom reći  da razgovor koji smo imali i u ovoj 
Skupštini,  čini mi  se, da će biti prihvaćena inicijativa s kojom  sam izašao  još u 
siječnju/veljači ove godine, da se napokon donese zakon koji  će omogućiti protočnost 
ulaganja u  Hrvatskoj, Zakon o  strateškim ulaganjima. On je pri završetku. Ući  će u 
proceduru i upravo ta logika da se prihodovna  strana  proračuna  Republike Hrvatske počne 
jačati, a to se može isključivo  i samo ulaganjima. Te priče sniziti  ćemo kamate, štampat  
ćemo više novca, taj monetarizam ne vodi nikamo. Realni  sektor,  realna ulaganja, realna 
radna mjesta, to je jedini put  s kojem možemo pobijediti u ovakvoj situaciji. Ni jedna Vlada u 
Hrvatskoj to do sada nije pokazala kako  treba, naročito ne u zadnjih  10  godina.  Ovo je 
samo  rezultat onoga  što su  dosadašnje  Vlade u Hrvatskoj  radile. I to je konkretan moj 
odgovor. Ja sigurno sam zadnji  čovjek koji  će nakon niti ne godine  dana mandata 
Milanovića početi ga  napadati po tom pitanju. Ja se  s njim ne slažem oko  nekih  stvari, to je  
potpuno jasno,  ali na ovakav način  nemojte očekivati da  ću  napadati premijera.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Kolega Boršiću izvolite, imate riječ. 
 
NENAD BORŠIĆ : 
 
 Izvinjavam se ako  ste me krivo  razumjeli. Nije  bio napad na Vladu. Ali prije svega  
bih htio priupitati kako  će se to  reflektirati po pitanju  naše bolnice koju svi  zdušno 
očekujemo, bez  obzira  s koje  strane dolazila inicijativa. A ujedno me interesira,  sada da se 
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malo  vratim na Labinštinu ako dozvolite. Na primjer Labinština  nema jednu  Tvornicu 
duhana  Rovinj, kao što ima  Rovinj, pa  neke jače turističke kuće itd., pa me interesira  za te 
male privrednike koji grcaju u problemima, jer znamo da je cijeli svijet  u krizi, nije to sada 
pitanje nekoga  da je doveo nešto  namjerno u krizu, ali me interesira da li imamo možda 
kakve solucije da im  se pomogne, da li kroz  sufinanciranje, da li kroz neki način da im se 
omogući   drukčiji  način  kreditiranja, jer  znamo da će biti  daleko  teže sada naći  
kreditiranja. 

 A ujedno mi je jako drago da  smo  krenuli prema njima gore, jer  s obzirom  da ovdje 
ste u koaliciji već desetak godina, tako da imate iskustva da bi bilo dobro  da i poslušaju.  

Toliko. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa   

 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani kolega vijećniče. 
 Da ja vama sada malo odgovoriti na jedan drukčiji način, možda malo neočekivanim. 
Evo, vidite, kada bi Istra bila  država, onda s kreditnim rejtingom  sigurno bismo imali malo  
manje problema, jer sam siguran da bi ovih  12 godina, koliko  sam ja  župan,  o znao 
napraviti kako treba, ali, naravno, šala. Želim biti  krajnje ozbiljan, jer je i  trenutak krajnje  
ozbiljan. Prema svemu onome što  stručnjaci govore i ono što  sam ja uspio pročitati, ne 
samo u  Hrvatskim medijima, snižavanje kreditnog  rejtinga je prvenstveno jedno crveno 
svijetlo  upaljeno da se napokon  neki počnu  buditi, uključujući i opoziciju u Hrvatskom 
parlamentu, uključujući, i  HDZ-e. Ovdje zaista  krajnje ozbiljno govorim,  sada šalu  na 
stranu. 
 Prema onome što upijem razumjeti iz onoga što pišu  najveći  stručnjaci u  Hrvatskoj, i 
ne samo u Hrvatskoj,  na sreću  božju,  to ipak  ne bi  smjelo i ne bi  trebalo imati nekakvih 
direktnih negativnih velikih  trenutnih implikacija na  gospodarstvo. To otežava, prije  svega, 
poslovnom imidžu, da pojednostavim, to prije svega otežava  posao ministru financija, koji 
zbog   prezaduženosti ove  države, koja je prezadužena zahvaljujući  vašoj bivšoj  vlasti, 
sada mora  kemijati i tražiti novac koji je sve  skuplji. To je realnost u kojoj se nalazimo. Na 
sreću to je, naravno, problem  svih nas koji  živimo u ovoj  državi, međutim, s druge  strane 
to je objektivno prvenstveno problem u ovom  trenutku Ministartva financija koje mora  riješiti 
, ako se ne varam, zajedničkih  5 milijardi  duga koji se mora  iduće godine razriješiti. 
 Vladajući gospodarstvenici, istarski gospodarstvenici, hrvatski gospodarstvenici, kako 
god   želite,  će, nadam se,  prema  svim pokazateljima u ovom  trenutku, ipak,  minimalno, 
možda čak i neće, ali ako da, onda zaista minimalno, minimalno, osjetiti neke probleme zbog 
ovog  kreditnog  rejtinga. Međutim,  nije  problem stalno en plus, nego je problem što  će biti  
dalje. To je problem. Moramo si pogledati istini u oči. U ovoj  državi što  funkcionira? Turizam 
! Ma ne zahvaljujući  Veljku  Ostojiću, našem ministru. On je  samo odličan, možda najbolji 
ministar, najbolji  stručnjak u turizmu  Hrvatskoj, to je sada  evidentno i  čovjek koji je 
napravio već u kratko vrijeme iznimno puno  strateških  važnih  stvari za turizam. Ali, to je za 
sada jedina prava konkurentna grana  u ovoj zemlji. Sve ostalo je, Adris, Tvornica  duhana, 
je jedna  fantastična tvornica, ima moju maksimalnu podršku, ali su uvjeti poslovanja ipak  
nekako  drukčiji nego što je poljoprivreda, nego što je industrija, nego što je druga  industrija, 
nego što je turizam. 
 Ne bih htio  oduzimati vrijeme  drugima.  
 U svakom  slučaju vjerujem da će ovo  crveno svijeo koje je upaljeno svi dobro vidjeti.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
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 Sada je na  redu  Klub  vijećnika IDS - HNS. 
 Riječ ima vijećnik  Silvio  Brunelli.  
 
SILVIO BRUNELLI :  
 
 Spetabile  presidente dell'Assemblea, spetabile presidente della  Regione Istriana. 
 La mia domanda riguarda l'ospedale, l'ospizio «Marin Horvat» di  Rovinjo. 

Visto  che per questo ospedale, ospidale di Rovigno, era stata preventivata, cioe', una 
pianificazione per l'inpostazione del  turismo  e lo  sviluppo del  turismo sanitario che  nella  
nostra regione praticamente non  esistono. Vorei sapere se ci sono  delle  novitta',  interessi  
di investimento e se ci sono  dei  possibili  partneri investitori.  

Grazie.  .  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazine.  
 La parola al presidente   della  Regione Istriana Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Si, egregio sotpresidente del  Consiglio  regionale e egregio  consigliere, io  dovrei  
subito  all'inizio  dirvi  che ce' un po  di  questo  turismo sanitario in'Istria, sopratutto  nel 
centro  dell'Istria, Istarske  toplice, mi  referisco  e' una  cosa  che e valida, ma  sulla  costa, 
diciamo nelle  citta'  balneare. no e' che  ce  tanta  cosa, queto  e la  veritta. Noi, con il nostro 
progetto  dell'ospedale ci auguraiamo di  realizare qualcosa  di  concreto. Vi posso dire  che 
oggi  abbiamo gia' creato un programma che  abbiamo candidato al Ministero  degli  affari  
regionali e dei  fondi  europei e del Minestero che sta a Zagabria per 50.000.000,00  di  €, 
sperando  che questo progetto, visto  che  e'  candidato da noi, e noi  sapiamo fare le carte 
come si deve, questo si ha gia  visto, sperando  che  nel momento quando  la  Croazia  
diventera membro dell'Unione  Europea, noi  risucsiremo ad otenere  questo finaziamento. 
Con queto  finanziamento  si riucsirebbe davero  metere apostol la strutura  dell'ospedale  
«Martin Horvat» a Rovigno. 

In piu' vi posso  dire  anche  questo, noi abbiamo gia avuto prima  della  crisi, prima 
nell'inizio  del mio primo mandati, e il  secondo manadato, anhe  qualche cosa, cera 
dell'interese, ma la fine  quando qualcuno  doveva mostrare  che  vuole investie pui doppo  
non cera piu.  

 Guello  che io anche  con il  Sindacao di Rovigno o parlato, sara due, tre settimane, e 
che adesso  finalmente dobbiamo  davero  cercare un partner per cosi  deto partner  
strategico. 

 Ci sono  delle  realte Italine, Svizare, Austiache, anche una  Francese interessata per 
Rovigno. Vedremo  se  con questa nuova  legge dei investimenti  strategici si  andra a 
parlare co loro, dicciamo, nel fine  di  questa legge, o pure si fara un tender clasico, perche 
noi vorei fare dei tender doppo  di  che nessuno non si vede. Questo  tippo  di  tender non ci 
piace. 

 50.000.000,00  milioni  di € abbiamo  candidato  verso il Ministero del sviluppo  
regionale, in piu' abbiamo dei partner sperando che  finalmente che l' ospidale di Rovigno 
diventera un ospidale moderno e anche  con delle capacitta' di turismo sanitario.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie. 
 U ime klub  vijećnika  Ladonje  nema više prijavljenih. 
 Opet je na redu Klub  vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ imam vijećnica Roberta Lakoševac  
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ROBERTA LAKOŠELJAC : 
 
 Presidente dell'Assenblea,  Zupano, consiglere e consiglieri.. 
 Due  domande vorei  fare allo  Zupano riguarda la sanitta'. 
 La mia prima  domand fa referimento alle testate giornalistiche.  

Questi giorni  siamo ricorenti  per  quanto riguarda il fronte socorso medico sul 
teritorio  del Buiese e in generale in' Istria. 
 La seconda domanda : qualli sono le novitta' legate al proggeto nuovo  per l'ospidale 
di Pola. 
 Grazine.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie  a lei,.  
 Signor  presidente della  Regione la parola  a lei. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Egregia consigliere se mi permete alla prima  domanda io risponderei in Croato 
perche penso che e inportantissimo dirlo in  Croata, visto  che probitalmente  tutti i 
telespetatori  forsse non capiscono l'italiano o lo capiscono  un po male.  
 Govorimo o hitnoj pomoći na području  Bujštine. 
 Jasno i glasno  želim reći  da nema apsolutno nikakvog  smanjivanja  standarda hitne 
pomoći  na Bujštini i nigdje u Istri, ne dolazi u obzir. Ja  ću, ako je bilo  grešaka, provjeriti  ću 
da li je bilo  grešaka, jer sam dobio  e-mailove od nekih naših  sugrađanki i  postupit ćemo 
onako kako  nam se čini  da treba postupiti, pa makar, ako bude  trebalo, penalizirati nekoga, 
ako je bilo  grešaka. 
 Ono što  želim do kraj odgovorno  reći  građanima Bujištine, građanima i Umaga i  
Novigrada i  Brtonigle i Oprtlja, Grožnjana i Grada Buja, ali i svim ostalim gradovima u Istri, 
nema smanjivanja  standarda, niti nadstandarda kojega smo sami  uveli za hitnu pomoć.  
Nitko se u Istarskoj  županiji  neće igrati  sigurnosti  građana. Ako je to netko napravio  
nekakav propust, moram jasno i glasno  reći, odgovarat će. Ali se moramo uvjeriti, jer to je 
stanje koje  traje  nekoliko dana. Ja sam, naravno, već odmah  čim sam dobio  reakcije 
poduzeo  neke stvari, ali ono što je  najvažnija informacija  nema  smanjivanja  standarda 
hitne pomoći u  Istri. . 
 Što se tiče bolnice u  Puli, l'ospedale a Pola abbiamo adesso una nuova situazione 
finanziaria, devo dire che la Banca Croata per lo sviluppo ha  deciso di  emanare la  sua  
quota  per il  finanziamento con la Banca  comerciale  che abbiamo gia' deciso  per la  
banca, non dico il nome per non fare la promozione  alle banche,  perche sono  banche 
private   alla  fine, adesso ci auguriamo  solo di  ricevere piu  presto possibile la garanzia  del 
Governo  Croata. Questo dovrebbe acadere presto, forsse gia' nella prossima  seduta del 
Governo che  si  tera'  questo  giovedi o pure qulaltro. E io  sono  convinto  che adesso si 
trata davero  di  qualche giorno, per non dire una  setimana o due, riceveremo  la garanzia 
bancaria  coperta dello  stato  Croato, doppo  di  che ci  varra' il  tender per la  costruzione  
dell'ospedale. Doppo  questa garanzia varra' un  tnder   dove diremo tutte le nostre  
condizioni  per la  construzione di un nuovo ospedale di Pola. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie.  
 Riječ ima vijećnica  Evelina Biasiol  Brkljačić. 
 
EVELINA BIASIOL – BRKLJAČIĆ : 
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 Signor presidente, signor presidente della  Regioe istriana, signori  vicepresidenti, 
coleghi  consigleri e i media  tutti. 

Io volevo solo  chiedere delle precisazioni secondo  le prescrizioni archetetoniche 
delle strade il  drenaggio dovrebbe essere fato. Le strade a caratere regionale avevano il  
drenaggio  e ora e coperto da uno strato di terreno.  

Le nostre  strade  apena un  po di pioggia diventano  dei  correnti  se non dei fiumi e 
rapresentano un pericolo per il  traffico automobilistico. Noi  sapiamo che siamo  in periodo di  
crizi, perro'  sapiamo anche  che  la  vita umana non ha prezzo.  
 Oggi abbiamo  potuto  usofrire  della  prima rotonda a Dignano. O  visto  che nel 
percorsso   della  rotonda ce stato il drenaggio perro' prima e doppo non si preveda il 
contrenaggio, perro'  vorei una  precizazione.  
 E poi forse una precizazione technica, non so se lo Zuppano e  probabilmente al 
corente. 

 E poi volevo anche   rilaciarmi  al transporto ferroviario, al problemma  del  transporto  
ferroviario. Il colega ( Zdenko Pliško) la a rapresentato come un problemma  di  Dignano. 
Non  e' sollo  di  Dignano,  sono tutti i paesi che vivono lungo la linea ferroviaria e che  
gravitono verso Pola. tutti  quanti  da San Chirin e anche piu' su hanno  questi problemmi, 
non solo  Dignano e Galesamo.  
 Grazie.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie  a Lei.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.   
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Io sono  d'acordo  con lei per la seconda domanda. 
 Io vorei rispondervi nella  linqua nella  quale  mi  ha  fato  la domanda, perche mi pare  
giusto cosi. Se vuole lo parlo in  Croato, lo parlo ancora sempre  abbastanza  bene, l'Italiano 
un po  di meno,  devo  dire, ma comuque  si  capisce  quello  che dico.  
  Alora per  dirlo cosi molto  semplice.  
 Il problemma ferroviario  esiste  davero  per i alluni che arivono non solo  di Dignano, 
questo  e vero. Possiamo pasare  fino  a Lupoglav, o pure anche  Pazin, dove siamo adesso, 
per qui tutti  hanno  in  qualche modo  questo problemma. E  questo  e' la veritta'  e io  lo ho 
gia'  deto  al signor  Zenko Pliško  che questa  situazione  e'  una  cosa  dove sciamo davero 
in  scienme e cercheremo  di fare il meglio  su  questo arguemnto. 
 Quando  parliamo di  drenaggio  delle strade io  devo dire  che anche io   sono 
passato oggi vicino al  nuovo  bivio di Dignano che  e davero una  belleza  devo  dire, non  e 
ancora  finito, per qui  dobbiamo vedere come  si finira davero. Il momento  delle  strade, del  
drenaggio  delle strade e una  cosa  che mano altri non lo fa il presidente  della regione 
perche il Zuppano istriano ti puo dare una buona mano, ma la parte quando parliamo del  
dranaggio  devo davero  contatare i miei amici per capire meglio  che  cosa  si puo  fare 
eventualmmente. Ma comuque penso  che  posiamo essere tutti  contenti con questi nuovi 
sistemi nelle nostre citta', davero avremo almeno un po  migliorate, modernizate tutte  le 
nostre cominicazioni.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.Grazie  
 Signora  Biasiol   la parola  a Lei. 
 
EVELINA BIASIOL – BRKLJAČIĆ : 
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 Signor  presidente , ho  fato presente che  e' un problemma  technico. Forsse 
sarebbe il  caso di  ricevere anche dai  technici una risposta  se e'  possibile.  
 Grazie.  
 
DINO OZLEVAC :  
 
 Dobro. 

Shvatili smo. Dobit  ćete pisani odgovor.  
 Riječ ima gospođa vijećnica  Lucija Debeljuh, u ime Kluba SDP- ZELENI. 
 
LUCIJA DEBELJUH : 
 
 Hvala lijepa.  
 Poštovani predsjedniče, Župane, kolegice i kolege i svi prisutni. Zapravo  imam 
jednu inicijativu, a vratit ću  se nazad na  temu prijevoza učenika. 

Naime na sjednici  Odbora  za  društvene djelatnosti  raspravljajući o ovoj temi  nekako 
smo iskristalizirali jednu  inicijativu, ja  ću vam je prenijeti, ako je moguće da  u razgovoru  sa  
ministrom  pokušate nekako doći  do jednog novog  načina  prijevoza  naših  srednjoškolaca. 
Ovo nije tema kojom  se bavi samo  Istarska  županija, ovo  nije problem  samo  istarskih  
srednjoškolaca, mislim da je on  puno  širi i mislim da se svake godine susrećemo  sa istom 
problemom kada se tiče  prijevoza učenika.  

 Zaključili smo da bi bilo dobro prenijeti tu našu inicijativu, a to je   da se pokuša,  
danas je zaista  tehnologija  napredovala, jednostavno  iznijeti  sve ove javne  nabave, 
odabir  prijevoznika od  strane županije i  da se jednostavno  omogući roditeljima da   
prijevoz učenika povjere onom prijevozniku koji  njima najviše odgovara. Time  bismo  možda 
malo i potaknuli i naše prijevoznike i malo  konkurencije.  Možda bismo time  smanjili i  
učeničke  karte, jer mislim da bi  bila  jedna zdravija konkurencija i nikoga  ne bismo isključili 
u prijevozu učenika. Dakle, refundiralo bi se roditeljima za  onoliko koliko  Ministarstvo odredi 
i onoliko zapravo koliko  je moguće u onom dijelu  koliko  svake godine se određuje  za 
prijevoz učenika.  Mislim da bi to bilo pravednije, učenici bi se  vozili onim linijama  kojima tim 
mjestima najviše odgovara. A jednim klikom se danas može vrlo lako novac sa  računa ili  
županije ili  Ministarstva transferirati  direktno roditeljima za refundaciju prijevozničkih 
učeničkih karata. 

 Evo, to je jedna  inicijativa  s kojom  sam željela  upoznati Odbora za društvene 
djelatnosti., pa ukoliko je moguće da  pokušati to prenijeti ministru. Možda su takve inicijative 
još od nekuda  stigle, ali možda da malo pomognemo. 

 
DINO KOZLEVAC : 

 
 Hvala lijepa.  
 Inače konstatiram da je sada vrijeme isteklo. 
 Imate li potrebu  očitovati se. 
 Nema potrebe. 
 Ovime  završavamo 1. točku dnevnog  reda – Pitanja vijećnika,  prijedlozi i 

informacije. .  
 

AD - 2. 
 a)  Proračun Istarske  županije za  2013. godinu 
 b)  Odluka o izvršenju  Proračuna za  2013. godinu  
 c)  Projekcija proračuna za 2013. godinu 
 
 Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić, 
koji  se i očitovao na pristigle amandmane kako slijedi: 
 .   
Amandmani Kluba vijećnika Ladonje 
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Amandman br. 1 plan +/- novi plan 

R-015 POZ A151543  
Ured u New Yorku  

 
1.056.565,00 

 
-1.056.565,00 

 
0,00 

R-008 POZ 497 
Društvo Crvenog križa  
Istarske županije   

 
460.000,00 

 
+240.000,00 

 
700.000,00 

 

R-008 POZ 492 
Sufinanciranje HM i zdravstvene 
zaštite turista   

 
300.000,00 

 
+500.000,00 

 
800.000,00 

 

R-008 POZ 490 
Tekuće donacije za Opću bolnicu 
Pula   

 
500.000,00 

 
+316.565,00 

 
816.565,00 

 

 
Prijedlog :  ne prihvaća se. 
Obrazloženje: Sredstva osigurana za rad i uređenje ureda u New Yorku potrebna su za 
provođenje programa koji je plod dugogodišnjih namjera i potreba, pa predlagač ne odustaje 
od svoj cilja. 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC stavlja na  glasanje Amandman  broj  1 Kluba 
vijećnika  Ladonje, te nakon  glasanje utvrđuje da prijedlog nije prošao, jer je «ZA» glasalo  
samo  5 vijećnika . 
  
 

Amandman br. 2 plan +/- Novi plan 

R-011 POZ 846 
Elektronski mediji  

 
600.000,00 

 
-200.000,00 

 
400.000,00 

R-011 POZ 850 
Tekuće donacije i sponzorstva    

 
600.000,00 

 
-100.000,00 

 
500.000,00 

R-008 POZ 581 
Centar za palijativnu skrb   

 
800.000,00 

 
+300.000,00 

 
1.100.000,00 

 
Prijedlog :  ne prihvaća se. 
 
Obrazloženje: Sredstva od 800.000,00 kn za Centar palijativne skrbi dimenzionirana su 
prema trenutnim mogućnostima provođenja palijativne skrb i u ovom trenutku nema potrebe 
za dodatnim sredstvima. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC stavlja na  glasanje amandmna broj 2 Kluba vijećnika  
Ladonje, te nakon  glasanje utvrđuje da prijedlog nije prošao, jer je «ZA» glasalo  samo  8 
vijećnika 
 
Amandman Vijećnika Zdenka Pliška - ISU 
 

Amandman br. 3 plan +/- novi plan 

R-9 POZ nova  
Istarska pučka glazba – fakultativni 
program – programi obrazovanja 

0 +36.000,00 36.000,00 

R-9 programi u prosvjeti  
POZ 610 studentske nagrade i 
potpore 

1.900.000,00 -36.000,00 1.864.000,00 

 
Prijedlog : prihvaća se na predloženi način.  
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Obrazloženje: Za provođenje fakultativnog programa Istarske pučke glazbe u Glazbenoj školi 
I.M. Ronjgova u Puli predlažu se sredstva u iznosu od 36.000,00 kn za što se predlaže 
smanjenje na poziciji studentskih stipendija iz razloga sponzoriranja istih u povećanom 
iznosu iz sponzorstva OTP banke d.d. 
 

Amandman br. 4 plan +/- novi plan 

R-8 POZ nova  
Pomoć i njega u kući – analiza  

0 +50.000,00 50.000,00 

R-2   
POZ 55 Intelektualne i osobne 
usluge 

1.000.000,00 -50.000,00 950.000,00 

 
Prijedlog :  prihvaća se na predloženi način. 
 
Obrazloženje: Predlaže se smanjenje pozicije 55  Intelektualne i osobne usluge u visini od 
50.00,00 kn i otvaranje nove pozicije u R-8, GLAVA: Socijalna skrb; Program: Opći dio; 
Tekući projekt: Pomoć i njega u kući. Namijenjen je izradi analize raspoloživih resursa i 
analize potreba za uslugama pomoći i njege u kući na području Istarske županije   
 
 
Amandman predlagača 
 

Amandman br. 5 plan +/- novi plan 

R-2 POZ 48  
Usluge telefona, pošte i prijevoza  

 
3.000.000,00 

 
-300.000,00 

 
2.700.000,00 

R-9  A093020 POZ 696-706 
Javne potrebe u sportu 

 
2.700.000,00 

 
+300.000,00 

 
3.000.000,00 

 
Prijedlog :  prihvaća se. 
 
Obrazloženje: Temeljem provedenih natječaja za fiksnu i mobilnu telefoniju postignuta je 
značajna ušteda te se predlaže smanjenje pozicije 48 usluge telefona, pošte i prijevoza u  
visini od 300.00,00 kn i prenese Sportskom savezu IŽ kako bi se osigurala sredstva na razini 
prošlogodišnjih. 
 
 

Amandman br. 6 plan +/- novi plan 

R-7 POZ 426 
Projektna dokumentacija 
 - navodnjavanje opći projekti 

 
720.000,00 

 
-600.000,00 

 
120.000,00 

R-7 POZ 428  
Izgradnja sustava navodnjavanja u 
Valturi 

 
500.000,00 

 
+600.000,00 

 
1.100.000,00 

 
Prijedlog :  prihvaća se. 
 
Obrazloženje: Temeljem Sporazuma o sufinanciranju programa izgradnje sustava 
navodnjavanja Valtura predlaže preraspodjela sredstava unutar upravnog odjela za 
poljoprivredu na način da se smanjuje pozicija 426 a povećava pozicija 428.  
 
Amandman predlagača 
 

Amandman br. 7 plan +/- novi plan 
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R-1 POZ 29 
Grafičke i tiskarske usluge - izbori  

600.000,00 -100.000,00 500.000,00 

R-2 POZ 44 
Stručno usavršavanje zaposlenika  

100.000,00 -20.000,00 80.000,00 

R-2 POZ 45 
uredski materijal i ostali materijalni   

930.000,00 -30.000,00 900.000,00 

R-2 POZ 46 
Energija  

1.250.000,00 -50.000,00 1.200.000,00 

R-2 POZ 47 
sitni inventar i auto gume  

130.000,00 -30.000,00  100.000,00 

R-2 POZ 49 
usluge tekućeg i inv. održavanja  

500.000,00 -20.000,00 480.000,00 

R-2 POZ 50 
rashodi za natječaj i oglase  

200.000,00 -10.000,00 190.000,00 

R-2 POZ 51 
komunalne usluge  

250.000,00 -20.000,00 230.000,00 

R-2 POZ 52 
Zakupnine i najamnine - vozila  

1.030.000,00 -30.000,00 1.000.000,00 

R-2 POZ 55 
Intelektualne i osobne usluge  

950.000,00 -30.000,00 920.000,00 

R-2 POZ 56 
Grafičke i tiskarske usluge  

910.802,74 -40.000,00 870.802,74 

R-2 POZ 59 
Premije osiguranja  

260.000,00 -10.000,00 250.000,00 

R-2 POZ 61 
Članarine  

210.000,00 -10.000,00 200.000,00 

R-6   A061005 POZ NOVA 
Povijesni i pomorski muzej Istre 
- otkup muzejske građe 

 
1.769.384,00 

 
+100.000,00 

 
1.869.384,00 

R-6   A061020 POZ NOVA 
Etnografski muzej  Istre 
- Novi stalni postav  

 
2.064.098,00 

 
+100.000,00 

 
2.164.098,00 

R-6   A061037 POZ NOVA 
Muzej suvremene umjetnosti Istre 
- adaptacija zgrade Stare Tiskare 
100.000,00 kn 

 
 

570.646,69 

 
 

+100.000,00  

 
 

670.646,69 

R-6 A061510 POZ 332 
Kulturni programi ostalo  
(Dani židovske kulture u Istri)  

2.300.000,00  + 100.000,00  2.400.000,00 

 
Prijedlog :  prihvaća se. 
 
Obrazloženje: Za ustanove čiji je osnivač Istarska županija osiguravamo daljnji otkup 
muzejske građe te stvaranje preduvjeta (projekt radi kandidiranja na EU fondove) za 
uređenje "Stare tiskare". Temeljem popisanog pisma namjere s ambasadorom Republike 
Izraela u RH tijekom srpnja 2013. i u dogovoru s gradovima Porečom, Rovinjom i Pulom 
održat će Dani židovske kulture u Istri, za što se procjenjuje uštedama na svim troškovima 
javne uprave i administracije provođenjem postupaka javne nabave.  
 
 

Amandman br. 8 Plan +/- novi plan 

R-8 POZ 490  
Tekuće donacije za Opću bolnicu 
Pula  

 
500.000,00 

 
-250.000,00 

 
250.000,00 
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R-9  A091015 POZ 620-628 
Politehnika Pula  

 
1.480.000,00 

 
+250.000,00 

 
1.730.000,00 

 
Prijedlog : prihvaća se 
Obrazloženje: Radi se samo o preseljenju sredstava iste namjene - stručno osposobljavanje 
zdravstvenih djelatnika.  
 
Amandman predlagača 
 

Amandman br. 9 Plan +/- novi plan 

R-014 POZ 912  
Tekuće donacije za Cluster Club - 
sufinanciranje  

 
229.050,00 

 
-157.500,00 

 
71.550,00 

R-014 POZ 913  
Tekuće donacije za Cluster Club - 
predfinanciranje  

 
1.297.950,00 

 
-892.500,00 

 
405.450,00 

R-014 POZ 918  
Tekuće donacije za Cluster Polisee 
- sufinanciranje  

 
30.000,00 

 
+89.793,750 

 
119.793,75 

R-014 POZ 919  
Tekuće donacije za Cluster Polisee 
- predfinanciranje  

 
170.000,00 

 
+508.831,25 

 
678.831,25 

R-014 POZ 920 
Tekuće donacije za Next 
- sufinanciranje  

 
30.000,00 

 
+43.125,00 

 
73.125,00 

R-014 POZ 921  
Tekuće donacije za Next 
- predfinanciranje  

 
170.000,00 

 
+244.375,00 

 
414.375,00 

R-014 POZ 922 
Tekuće donacije za Roof of Rock 
- sufinanciranje  

 
30.000,00 

 
+24.581,25 

 
54.581,25 

R-014 POZ 923  
Tekuće donacije za Roof of Rock 
- predfinanciranje  

 
170.000,00 

 
+139.293,75 

 
309.293,75 

 
Prijedlog : prihvaća se. 
 
Obrazloženje: Radi se o preraspodjeli sredstava unutar Upravnog odjela gospodarstvo koja 
su planirana za financiranje i predfinanciranje EU projekata u ukupnom iznosu od 
2.127.000,00 kn.  
 
Amandman Koalicija HSU-HSLS 
vijećnica Evelina Biasiol-Brkljačić 
 

Amandman br. 10 Plan +/- novi plan 

R-008 T85025  POZ 571-573 
Tekuće donacije  za razvoj 
institucionalne i vaninstucionalne 
skrbi 

 
2.200.290,00 

 
+120.000,00 

 
2.320.290,00 

R-001 POZ 10 
321 Materijalna prava zaposlenika 
3212 Naknade za prijevoz    

 
87.000,00 

 
-22.000,00 

 
65.000,00 
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R-002 POZ 43 
321 Materijalna prava zaposlenika  
3212 Naknade za prijevoz    

 
85.000,00 

 
-10.000,00 

 
75.000,00 

R-003 POZ 85 
321 Materijalna prava zaposlenika 
3212 Naknade za prijevoz    

 
230.000,00 

 
-40.000,00 

 
190.000,00 

R-004 POZ 99 
321 Materijalna prava zaposlenika 
3212 Naknade za prijevoz    

 
107.000,00 

 
-22.000,00 

 
85.000,00 

R-005 POZ 215  
321 Materijalna prava zaposlenika 
3212 Naknade za prijevoz    

 
43.000,00 

 
-15.000,00 

 
28.000,00 

R-008 POZ 465 
321 Materijalna prava zaposlenika 
3212 Naknade za prijevoz    

 
35.000,00 

 
-11.000,00 

 
24.000,00 

 
Prijedlog se ne prihvaća. 
 
Obrazloženje: U ovom trenutku ne postoji kvalitetna infrastruktura za povećanje obima 
vaninstitucionalne skrbi. Ista će se vidno unaprijediti nakon izrade analize po gradovima i 
prijedloga rješenja zajedno s JLS. 
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC stavlja na  glasanje Amandman broj 10  Koalicija 
HSU-HSLS  vijećnica Evelina Biasiol - Brkljačić, te nakon  glasanje utvrđuje da prijedlog nije 
prošao, jer je «ZA» glasalo  samo  8 vijećnika 
 

Amandman broj 11 Plan +/- novi plan 

R-9 POZ Obrazovanje, sport i 
tehnička kultura -NOVO 
321 Naknade troškova 
zaposlenima (stručno 
usavršavanje učitelja OŠ i  SŠ)    

0,00    
 

+116.000,00    
 

116.000,00    
 

R-006 POZ  247 
321 Materijalna prava zaposlenika 
3212 Naknade za prijevoz      

 
40.000,00 

 
-7.000,00 

 
33.000,00 

R-007 POZ  380 
UO za poljoprivredu - služ. putov. 
321 Materijalna prava zaposlenika    

 
70.000,00 

 
-4.000,00 

 
66.000,00 

R-007 POZ 386 
UO za poljoprivredu 
321 Materijalna prava zaposlenika  
3212 Naknade za prijevoz    

 
145.000,00 

 
-35.000,00 

 
110.000,00 

R-009 POZ 609 
UO za obrazovanje 
321 Materijalna prava zaposlenika  
3212 Naknade za prijevoz    

 
27.000,00 

 
-1.000,00 

 
26.000,00 

R-010 POZ 725  
UO za tal.manjine i dr. 
Službena putovanja    

 
25.000,00 

 
-3.000,00 

 
22.000,00 

R-011 POZ 840  
Kabinet župana 
Službena putovanja    

 
45.000,00 

 
-5.000,00 

 
40.000,00 

R-011  POZ 845 
Kabinet župana 

 
81.000,00 

 
-31.000,00 

 
50.000,00 
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321 Materijalna prava zaposlenika  
Naknade za prijevoz   

R-012 POZ 860 
UO za prostorno uređenje i gradnju  
321 Materijalna prava zaposlenika 
Naknade za prijevoz    

 
330.000,00 

 
-30.000,00 

 
300.000,00 

 
Prijedlog : ne prihvaća se.  
 
Obrazloženje: Iz razloga što se radi o obvezi koju mora osigurati resorno ministarstvo iz 
Državnog proračuna.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC stavlja na  glasanje Amandman broj 11  Koalicija 
HSU-HSLS  vijećnica Evelina Biasiol - Brkljačić, te nakon  glasanje utvrđuje da prijedlog nije 
prošao, jer je «ZA» glasalo  samo  8 vijećnika 
 U nastavku  predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i  stavlja  na 
glasanje 
 a)  Proračun Istarske  županije za  2013. godinu 
 b)  Odluka o izvršenju  Proračuna za  2013. godinu  
 c)  Projekcija proračuna za 2013. godinu, te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština 
sa 21 glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 8 «SUZDRŽANIH»  glasova donijela  
 a) 
    P R O R A Č U N 
 

                Istarske  županije za  2013. godinu 
 b)   
       O D L U K U 
                 

 o izvršenju  Proračuna za  2013. godinu  
 c)  

        P R O J E K C I J U 
 
           proračuna za 2013. godinu 

 
AD - 3 PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU 
            ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2013. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA»,bez glasova «PROTIV» i  3 

«SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
 
   P R O G R A M 

 
   javnih  potreba u  sportu Istarske  županije  za   2013. godinu 
 
 

AD – 4 PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 
             TEHNIČKOJ KULTURI  ISTARSKE ŽUPANIJE   
             ZA 2013. GODINU 
 
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  3 

«SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
 
   P R O G R A M 
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javnih  potreba u  tehničkoj kulturi Istarske  županije za2013. godinu 
 

AD - 5. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 
             KULTURI ISTARSKE ŽUPANIJE – REGIONE  ISTRIANA 
             ZA 2013. GODINU 
                        
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
   P R O G R A M 

 
javnih  potreba u kulturi Istarske županije – Regione  istriana za 2012. godinu 
 

AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE O  RASPOREĐIVANJU 
             SREDSTAVA  ZA REDOVITO FINANCIRANJE 
             POLITIČKIH STRANAKA  I NEZAVISNIH ČLANOVA 
             PREDSTAVNIČKOG TIJELA  IZ PRORAČUNA 
             ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2013. GODINU  

                        
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    O D L U K U 
 

o  raspoređivanju  sredstava za  redovito financiranje  političkih  stranaka i  nezavisnih 
članova predstavničkog  tijela  iz proračuna   Istarske  županije za  2013. godinu 

 
AD – 7 PRIJEDLOG DRUGIH IZMJENA  I DOPUNA 
             PRORAČUNA ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2012.  GODINU 
               
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
   FRUGE IZMJENE I DOPUNE 
 
                Proračuna  Istarske županije za  2012..  godinu 

 
AD – 8 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI 
             NA PRIJEDLOG  FINANCUJSKOG  PLANA GRAĐENJA 
             I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH  I LOKALNIH CESTA 
             ZA 2013. GODINU  ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE  
               
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
   Z A K L J U Č A K 

 
o davanju  suglasnosti na Prijedlog  financijskog plana  građenja i održavanja   
županijskih  i lokalnih cesta za 2013. godinu    Županijske uprave za  ceste 
 

AD .9 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA , MJERAMA I 
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           NAČINU  FINANCIRANJA DECENTRALIZIRANIH 
           FUNKCIJA  OSNOG  ŠKOLSTVA ZA  2012. GODINU  
               
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    O D L U K U 
 

o kriterijima , mjerama i  načinu  financiranja decentraliziranih  funkcija  osnovnog  
školstva za  2012. godinu 
 

AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA , MJERILIMA  
      I   NAČINU  FINANCIRANJA DECENTRALIZIRANIH 
               CIJA  SREDNJIH ŠKOLA I UČENIČKIH DOMOVA ZA 2012. GODINU  

 
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    O D L U K U 

 
o kriterijima, mjerilima i  načinu  financiranja decentraliziranih funkcija  srednjih škola i 
učeničkih domova  za 2012. godinu 
 

AD -11 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  
             O PRIHVAĆANJU PLANA  RASHODA ZA NABAVU 
             MATERIJALA , DIJELOVA I USLUGA  TEKUĆEG I 
             INVESTICIJSKOG ODRŽAVANJA  OSNOVNIH ŠKOLA 
             ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2012. GODINU  
 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    O D L U K U 
 

o izmjeni i dopuni  Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za  nabavu materijala, dijelova 
i usluga  tekućeg i investicijskog  održavanja  osnovnih škola Istarske  županije  za  
2012. godinu 
 

AD -12 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O 
             PRIHVAĆANJU PLANA  RASHODA ZA NABAVU 
             MATERIJALA , DIJELOVA I USLUGA  TELUĆEG I 
             INVESTICIJSKOG ODRŽAVANJA  SREDNJIH ŠKOLA 
             I UČENIČKIH DOMOVA    ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2012. GODINU  
 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    O D L U K U 
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o izmjeni i dopuni  Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za   nabavu materijala, dijelova 
i usluga  tekućeg i investicijskog  održavanja   srednjih škola i učeničkih  domova 
Istarske  županije  za  2012. godinu  
 

AD -13 PRIJEDLOG ODLUKE O DRUGOJ IZMJENI  I DOPUNI 
             ODLUKE O PRIHAĆANJU PLANA  RASHODA ZA 
             NABAVU PROIZVEDENE DUGOTRAJNE  IMOVINE  I 
             DODATNA ULAGANJA NA  NEFINANCIJSKU IMOVINU 
             OSNOVNIH  I SREDNJIH  ŠKOLA  ISTARSKE ŽUPANIJE 
             ZA 2012. GODINU      
 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    O D L U K U 
 

o Drugoj izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju  Plana   rashoda  za nabavu  
proizvedene dugotrajne imovine i  dodatna ulaganja  na     nefinancijskoj imovini  
osnovnih i  srednjih  škola Istarske  županije za   2012, godinu  
 

AD -14 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DJELOMIČNOM  
             UDRUŽIVANJU SREDSTAVA  ZA NABAVU 
             PROIZVEDENE DUGOTRAJNE IMOVINE I  
             DODATNA ULAGANJA NA NEFINANCIJSKOJ 
             IMOVINI U  OSNOVNOM I SREDNJEM  ŠKOLSTVU 
              ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2012. GODINU  
 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i   

bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     Z A K L J U Č A K  
o djelomičnom udruživanju sredstava za  nabavu   proizvedene dugotrajne imovine i 
dodatna ulaganja  na  nefinancijsku imovinu u osnovnom i  srednjem školstvu Istarske 
županije za  2012.godinu 
 

AD - 15 ZAKLJUČAK O DAVANU SUGLASNOSTI NA 
              PRIJEDLOG TREĆIH IZMJENA  I DOPUNA 
              FINANCIJSKOG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA 
             ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH 
             CESTA ZA 2012. GODINU ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA 
             CESTE   ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
  Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 

 
o davanju  suglasnosti  na  Prijedlog  trećih izmjena i dopuna     Financijskog plana  
građenja i održavanja  županijskih i lokalnih  cesta za  2012. godinu  Županijske 
uprave  za  ceste  Istarske  županije 
 
 AD – 16 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI  
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                         NA IZMJENE I DOPUNE STATUTA OPĆE BOLNICE  PULA 
  
  Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

     O D L U K U 
 
o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Opće bolnice  Pula 
 

AD – 17 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA 
               ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA  OPĆE BOLNICE PULA 
               O USKLAĐIVANJU  DJELATNOSTI  

 
  Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 

     O D L U K U 
 
o davanju suglasnosti  na odluku Upravnog  vijeća Opće   bolnice  Pula o usklađivanju  
djelatnosti 
 

AD -18 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA RASPODJELE 
             SREDSTAVA  ZA SUFINANCIRANJE PRIORITETA  
             PO PLANU ZA ZDRAVLJA  ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
   IZMJENE I DOPUNE 
 

raspodjele sredstava  za  sufinanciranje   Prioriteta po Planu za  zdravlje  Istarske 
županije 
 

AD – 19 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU 
               OPERATIVNOG PLANA AKTIVNOSTI  PLANA ZA 
               ZDRAVLJE  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2013. GODINU   
               I RASPODJELE SREDSTAVA  ZA REALIZACIJU AKTIVNOSTI 

 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
U  raspravi je sudjelovao TEDI CHIAVALON, u ime  Kluba vijećnika IDS-HNS. 
Skupština je sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  

glasova, donijela   
     
    O D L U K U 
 

o prihvaćanju  Operativnog plana aktivnosti  Plana za   zdravlje  Istarske županije za  
2013. godinu  i  raspodjele sredstava za realizaciju aktivnosti  
 

AD .20. 
 a) Prijedlog Odluke o osnivanju  Savjeta sa socijalnu skrb Istarske 
              županije 
 b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  predsjednice i članova  Savjeta 
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               za socijalnu  skrb Istarske  županije 
  
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
a) 

      O D L U K U 
  
                   o osnivanju  Savjeta sa socijalnu skrb Istarske   županije 
 b) 
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  predsjednice i članova  Savjeta  za socijalnu  skrb Istarske  županije 
 

AD -21 PRIJEDLOG OBAVIJESTI O NAMJENI DAVANJA 
             KONCESIJA  NA POMORSKOM DOBRU  U SVRHU 
             GOSPODARSKOG  KORIŠTENJA MORSKIH PLAŽA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
U pojedinačnoj raspravi je sudjelovala MAJA ŠARIĆ, u ime Kluba  vijećnika  SDP-

ZELENI, koja je podnijela  Amandman: za izmjenu točke 2. Prijedloga obavijesti o namjeri 
davanja  koncesija na pomorskom dobru u   svrhu  gospodarskog  korištenja morskih  plaža, 
na način da se iz  točke  2. briše  redni  broj 26, odnosno područje pomorskog dobra BI 
VILLIGE u Fažani. 
 Općina  Fažana je zahtjevom od  28.011.2012. godine zatražila  da se sukladno 
navedenom članku  21. Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama, Župan na temelju 
zahtjeva predloži  Županijskoj  skupštini Istarske  županije donošenje odluke o  povjeravanju 
ovlaštenja  Općini  Fažana na davanje koncesije  na pomorskom dobru za  područje  Općine  
Fažana. 
 U ime predlagača na  Amandman  se negativno očitovao  Župan Ivan Jakovčić s tim  
da će  na narednoj sjednici staviti  na glasanje  obzirom  da nije  predan u predviđenom roku. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, stavlja Amandman vijećnice  Maje  Šarić  na 
glasanje, te  nakon glasanja utvrđuje da Amandman vijećnice  Maje  Šarić nije dobio 
potrebnu  većinu, jer je za njega glasalo  samo  4  vijećnika. 
 Zatim stavlja na glasanje Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja  koncesije  na  
pomorskom dobru u svrhu  gospodarskog korištenja  morskih  plaža, te nakon glasanja 
utvrđuje da je  Skupština sa 18  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  
glasa, donijela  
  
     O B A V I J E S T  
 
o namjeri davanja  koncesije  na  pomorskom dobru u svrhu  gospodarskog korištenja  
morskih  plaža. 
 

AD – 22 PRIJEDLOG ZALJUČKA O PRIHVAĆANJU  IZVJEŠĆA 
               MORA NA MORSKIM PLAŽAMA U ISTARSKOJ ŽUPANIJI  
 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
    Z A K L J U Č A K 
 

o prihvaćanju  Izvješća o kakvoći  mora  na morskim plažama u  Istarskoj  županiji 
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AD - 23 
 a) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Petra Studenca 
              Kanfanar, 
 b) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  - Scuola  elementare 
              Milana Šorge Oprtalj – Portole, 
 c) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Fažana, 
 d) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Dr. Mate Demarin 
              Medulin,  
 e) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Vazmoslav Gržalja, 
 f) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Ivan Goran Kovačić  Čepić. 
 g) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Vladimira  Nazora 
              Potpićan, 
 h) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne škole  Vitomir Širola – Pajo  
              Nedešćina, 
 i) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Ivana Batelića – Eaša, 
 j) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta  Onovne škole  Divšić, 

k) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vodnjan – Scuola 
              elementare Dignano, 
 l)   Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne   škole  Marčana, 
 m) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Odluke  o izmjena i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole, 
                Scuola  elementare Italiana, Novigrad – Cittanova, 
                Kumičića Rovinj -  Scuola  di  formazione  professionale Eugen 
                Kumičić Rovinj, 
 n)  Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Odluke  o izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne  škole – 
               Scuila  elementare Italiana «Edmondo De Amicis» Buje –Buie, 
  o) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Odluke   o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Mate Balota 
               Buje, 
 p)  Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Odluke    o izmjenama i dopunama Statuta 
 q)  Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Odluke  o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Vladimira 
                Nazora – Krnica,  
 r)  Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
              Odluke  o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole  Jure Filipoića 
              Barban, 
 s) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne  škole Joakima  Rakovca 
              Sveti Lovreč Pazenatički, 
 t) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimir  Nazor Vrar, 
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 u) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovene škole  Tar – Vabriga- 
               Scuola  elementare Tore-Abrega 
 v) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole- Scuola     elementare 
              Rivarela  Novigrad,  
 w) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Odluke  o izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne škole Jože Šuran 
                Višnjan 

 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave  sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
            O D L U K E 

  
o davanju prethodne  suglasnosti na prijedlog Odluke od  a) do w) 

 
AD - 24.  

 a) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske  škole Pula, 
 b) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta  Gimnazije i  strukovne škole 
               JurjaDobrile Pazin, 
 c) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta  Gimnazije Pula, 
 d) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole  Ivana Matetića – 
              Ronjgova Pula 
 e) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole – Instituto 
              profesionale Buje, 
 f) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta  Industrijsko – obrtnike škole Pula, 
 g) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Medicinske škole Pula 
 h) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta srednje škole Buzet. 
 i) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažina Labin, 
 j) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč, 
 k) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Srenje  škole «Vladimir Gortan» Buje, 
 l)  Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Zvane Črnje  Rovinj, 
        m)  Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog 
              Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole  Eugena 
              Kumičića Rovinj- Scuola  di frmazione professionale                
               Eugena Kumičića – Rovigno, 
 n) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Strukovne škole Pula, 
 o) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i 
              dizajna – Pula, 
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 p) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Škole za  turizam, ugostiteljstvo i 
              trgovinu Pula 
 q) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Talijanske  srednje škole – Scuola 
              Media Supeiore Italiana «Leonardo  da  Vinci» Buje – Buie,  
 r) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta  Talijanske  srednje  škole – Scuola 
              Media Superiore Italiana Rovinj – Rovigno, 
 s) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Tehničke škole Pula, 
 t) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Talijanske  srednje  škole Dante 
              Alighieri Pula – Scuola Media  Superiore Italiana Dante Alighieri  Pola, 
 u) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona 
              Štifanića Poreč, 
 v) Prijedlog Odluke o  davanju  prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
              o izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula,  
 

Predlagtelj za ovu  točku dnevog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je  bez  rasprave sa  24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
            O D L U K E 

  
o davanju prethodne  suglasnosti na prijedlog Statuta od  a) do v) 
 

AD - 25. 
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Učeničkog  odbora 
     Učeničkog   doma Pula 
b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članice Učeničkog odbora 
    Učeničkog doma  Pula 
  
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanje 

Županijske skupštine Istarske  županije.. 
Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
a) RJEŠENJE 

o razrješenju člana Domskog odbora Učeničkog doma Pula 
 

1) Martina Duras Pauletić razrješuje se članstva u Domskom odboru  u Učeničkom 
domu Pula. 

2) Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 

 
b) RJEŠENJE 

o imenovanju člana Domskog odbora Učeničkog doma Pula   
 

1) Andrea Vareško imenuje se za člana Domskog odbora Učeničkog doma Pula 
umjesto razriješene Martine Duras Pauletić. 

2) Mandat imenovanom članu Domskog  odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovana razriješena članica Domskog odbora. 

3) Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 
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AD -26. 

 a) Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora 
              Gimnazije i  strukovne škole Jurja Dob rile Pazin 

b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  član Školskog  odbora 
    Gimnazije i   strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanje 

Županijske skupštine Istarske  županije.. 
Skupština je  bez  rasprave sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
  

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora   

Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 
 
 

1. Martin Čotar razrješuje se članstva u Školskom odboru Gimnazije i strukovne škole 
Jurja Dobrile Pazin.  

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije" 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora   

Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin   
 

1. Vladimir Krulčić imenuje se za člana Školskog odbora Gimnazije i strukovne škole 
Jurja Dobrile Pazin umjesto razriješenog Martina Čotara.  

2. Mandat imenovanom članu Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovan razriješen član Školskog odbora. 

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 

 
AD – 27  

a) Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  članice Školskog odbora  Oš 
Vazmoslav Gržalja Buzet 

b) Prijedlog  Rješenja o  imenovanju  članice   Školskog odbora  
OŠ Vazmoslava Gržalje  Buzet 

 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanje 

Županijske skupštine Istarske  županije.. 
Skupština je  bez  rasprave sa  25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
a) RJEŠENJE 

o razrješenju članice Školskog odbora 
 Osnovne škole "Vazmoslav Gržalja" Buzet 

 
1. Meri Vivoda razrješuje se članstva u Školskom odboru osnovne škole "Vazmoslav 

Gržalja" Buzet.  
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije" 
b) RJEŠENJE 

o imenovanju člana Školskog odbora 
 Osnovne škole "Vazmoslav Gržalja" Buzet   
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1. Jadranka Bartolić-Muzica imenuje se za članicu Školskog odbora Osnovne škole 
"Vazmoslav Gržalja" Buzet umjesto razriješene Meri Vivoda.  

2. Mandat imenovanoj članici Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovana razriješena članica Školskog odbora. 

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 

 
AD – 28 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVAJU 
               PREDSTAVNICE  ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 
               PREDSJEDNICU  UPRAVNOG VIJEĆA  ISTARSKIH LJEKARNI  
 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanje 

Županijske skupštine Istarske  županije.. 
Skupština je  bez  rasprave sa  25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
   R J E Š E N J E 
 

o imenovanju predstavnice  Istarske županije  za predsjednicu  Upravnog vijeća 
Istarskih  ljekarni 
 

AD – 29 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA 
               UPRAVNOG VIJEĆA DOMA ZA STARIJE  U NEMOĆNE 
               OSOBE NOVIGRAD. 
 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanje 

Županijske skupštine Istarske  županije.. 
Skupština je  bez  rasprave sa  29 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
   R J E Š E N J E 

 
o imenovanju  člana Upravnog  vijeća Doma za  starije i nemoćne osobe Novigrad 
 
 Time  je  iscrpili dnevni  red.  
 Čestita, augurara, sretne božićne i novogodišnje praznike, augura a tutti  buona 
salute, buon  divertimento, dobar odmor i  da se u 2013. godinu svi zajedno krenemo u što 
kvalitetnije  s uzlaznim putanjama u svim segmentima. Puno zdravlja i sreće  želi  svima  i 
njihovimobiteljima. 
 Poziva  sve prisutne da po običaju  preuzmu  skroman  novogodišnji poklon.   
 Zaključuje  40. sjenicu Skupštine Istarske  županije. 
 Sjednica je zaključena u  19,10  sati.  
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO ;                               PREDSJEDNIK SIŽ: 
  
IVAN KLARIĆ                                                             DINO KOZLEVAC : 
 
 
 


